
  

DISTRICTE DE L’EIXAMPLE 
Direcció de Serveis Generals 
Dept. de Serveis Jurídics - Secretaria  

1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ACTA DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA 
DEL DISTRICTE DE L’EIXAMPLE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

     Data: 23 de juliol de 2.013 



  

DISTRICTE DE L’EIXAMPLE 
Direcció de Serveis Generals 
Dept. de Serveis Jurídics - Secretaria  

2 

 

 
ACTA núm. 3 / 2013 

ACTA DE LA SESSIÓ DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA 
DEL DISTRICTE DE L’EIXAMPLE 

 
A la Sala de Plens del Districte de l’Eixample de l’Ajuntament de la Ciutat 
de Barcelona, el dia VINT-I-TRES DE JULIOL DE DOS MILT TRETZE, s’hi 
reuneix el Consell del Districte, per celebrar l’Audiència Pública, sota la 
presidència del regidor de l’Ajuntament de Barcelona Im. Sr. Eduardo 
Bolaños Rodríguez i la vicepresidència de la consellera senyora Carme 
Mata Burgos. 
 
Hi concorren les senyores conselleres i els senyors consellers:  
 
Laia Canet i Sarri, 
Cristina Caballer i Ferrater,  
Jordi Cabrafiga i Macias,  
Mireia del Pozo i Farreres, 
Miquel Díez Folch, 
Vicenç Enguix i Giménez,  
Carme Méndez Bota, 
Joan Ramon Riera Alemany,  
Joan Sanchís Sánchez,  
Marta Sendra Ibáñez,  
Oscar Soriano Mullor i  
Amaro Tagarro Bas,  
 
assistits per la secretària del Consell del Districte, Sra. Ana García 
Cachafeiro, que certifica.  
 
Constatada l’existència de quòrum legal, la Presidència saluda als 
assistents i obre la sessió a les 18:43 hores, que comença.  
 
A continuació es realitza una transcripció literal de les intervencions dels 
veïns i representants de les associacions i entitats, així com de les 
respostes per part del regidor i del president del Consell Plenari del 
Districte de l’Eixample. 
 
El president obre l’Audiència Pública, donant la benvinguda als 
assistents.  
 
President del districte de l'Eixample: Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Hola, bona tarda a tothom. Comencem l’Audiència Pública del Districte 
de l’Eixample, abans de tot pels veïns que no coneixen el funcionament 
de l’Audiència Pública i que les persones que han demanat paraula amb 
temps i forma, el regidor contestarà segons el que han precisat en la 
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seva, en el seu paper, en la seva instància. Tindran dos torns, primer 
parlaren els veïns i després contesta el regidor i hi ha un torn de rèplica. 
 
Les persones que no hagin presentat la seva instància ho poden dir ara i 
podran parlar però, evidentment, el regidor no podrà contestar de la 
mateixa manera perquè si són qüestions que se li havien comunicat 
abans ells han pogut donar una resposta més acurada que si ara mateix 
es pregunta.  
 
En tot cas tenim les paraules demanades de: 
 
Sra. Anna Bou 
Sr. Carlos Ibàñez 
Sr. Roger Bujons 
Sra. Elisenda Ballesté 
Sra. Laly Torrent 
Sr. Daniel Jiménez 
Sr. Salvador Escofet 
Sr. Lluís Rabell 
Sra. Maria Rovira 
Sra. Charo Martínez 
Sr. Josep Mª. Puig 
Sr. Tamel de Pablos 
Sra. Elisa Jiménez 
Sr. Carlos Ballart. 
 
Si hi ha alguna paraula més ara mateix es pot aixecar la ma i si no 
donaríem començament a l’Audiència Pública. 
 
El funcionament, és que tots els ciutadans, s’han d’adreçar al faristol 
tenen un temps prudencial per explicar el que hagin de dir i després es 
fan totes, totes les intervencions dels ciutadans i després contesta el 
regidor en primer torn i després, com he dit abans, torn de rèplica i 
acaba el regidor contestant per segon cop. 
 
Així que tindria la paraula la Sra. Anna Bou.  
 
Sra. Anna Bou: 
Hola, bona tarda.  Gràcies per concedir-me torn de paraula. Jo visc al barri 
de St. Antoni i volia comentar que s’organitzen moltes, moltes festes que 
són molt sorolloses i que en teoria l’Ajuntament les permet; però, no 
controla perquè sinó, si sabés el que s’hi fa segurament, no ho permetria 
perquè s’hi fan activitats no autoritzades. 
 
I ara ho demostraré.  
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Tenim les festes de St. Antoni que hi ha les patim al gener i ara hem tingut 
les festes d’estiu, que no sé d’on han sortit i que això significa que cada cap 
de setmana de juny; és a dir, cada cap de setmana és molt hem tingut 
“jarana”.  
 
En teoria l’Ajuntament organitza, permet un programa que és aquest que 
tinc aquí però, aquest és fals, perquè després es farceix amb activitats extra 
- oficials que estan fora de programa. Llavors, resulta que tenim durant tots 
els caps de setmana, tenim per exemple,  
 

• durant el matí: concert de timbals, que els timbals fan molt soroll, un 
parell d’hores seguides més o menys, 
  

• a la tarda tenim timbals, 
 

• al vespre tenim la musica que sempre acaba tard i  
 

• a l’endemà ens desperten o els timbals un altre vegada o els trabucs, 
els trabucaires.  

 
Tot això evidentment, els timbalers no consten en el programa. 
 
Voldria fer un incís. Els jardinets d’Alguer que es on es concentren aquestes 
activitats té una sonoritat exageradíssima, no sé si molt bona o realment 
excel·lent, és gairebé com un teatre grec, se sent tot; jo estic en un àtic i si 
algú a la plaça... jo estic en un vuitè pis, si algú a la plaça parla alt, sento la 
conversa. Imaginin-se si us plau, el que significa els tambors que estan 
durant hores i hores, matí, tarda i nit i no ens deixen descansar.  
 
La gota que va vessar el got, suposo que es veu clar que són activitats que 
no consten en un programa que accepta i representa a l’Ajuntament. La 
gota que va vessar el got, va ser dissabte, 29 de juny, que segons aquest 
programa que és el que representa que els veïns podem agafar a les 
botigues i tal; no constava cap activitat amb lo qual els veïns vam 
descansar, vam pensar podrem no patir perquè és una tortura, els veïns 
estem tips, val?!.  
 
 
Doncs, tota la tarda vam tenir activitat, van començar com no?, amb els 
timbals, tota la tarda, coses damunt l’escenari, concerts repeteixo, que els 
veïns no sabíem de deu a dues de la matinada, dintre dels concerts inclou 
un DJ d’una a dos i quart de la matinada, imaginin-se el que és un DJ en 
una plaça al mig de Barcelona, envoltat de cases. 
 
Però, el que ja va ser delictiu, va ser que van fer com no?, vostès ja 
sabran... una tabalada de dues i quart a tres de la matinada; grups 
organitzats imaginin-se a la plaça Mistral, una plaça gran, plena de tabalers 
tocant el timbal. Va ser un escàndol i estaven perfectament organitzats, són 
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els mateixos que toquen durant de tots els caps de setmana i totes les 
festes.  
 
Molts veïns, vam trucar a la guàrdia urbana perquè allò va ser directament, 
un escàndol, recordem a més la sonoritat que fa que sembli que ens 
envaeixin les tropes i la guàrdia urbana no va venir, això molt malament 
per la guàrdia urbana i evidentment, hi ha un descontrol entre l’Ajuntament 
i la guàrdia urbana perquè aquí va haver un desfasament, no es van aclarir, 
uns es pensaven que hi havia festa, que estava permès... un escàndol. 
 
Investigant perquè ja sabem, ja els he comentat que ningú sabíem res dels 
veïns, vaig descobrir que aquest mini – festival, és a dir aquestes festes que 
no constaven dissabte però, que aquí tinc el programa, ho va organitzar els 
ocupes de la Carboneria amb els Joves de St. Antoni, sota el vist-i-plau de 
l’associació de veïns de St. Antoni. Aquest cartell l’he tret dels ocupes. 
 
És a dir, els veïns no ho sabem i allà sembla que sigui un pati pels ocupes 
que em semblen molt bé les seves activitats però, el soroll que el facin a un 
descampat. 
 
Llavors, el que volia comentar, és que el barri està en mans d’una 
associació de veïns, que en l’últim que pensa és en els veïns perquè els hi 
hem repetit i encara esperem resposta, que l’Ajuntament no sé els 
processos?, però no controla les festes que s’hi fan o no sap els programes 
que s’atorguen i no sé si saben que els veïns de St. Antoni, estem tips, no 
es pot viure, és horrorós: matí, tarda i nit i ara hem tingut tot el juny. 
 
I bé, vaig ràpid perquè hem sembla que hi ha molts companys que volen dir 
coses. M’agradaria que no es tolerés una activitat evidentment, il·legal com 
aquesta, si algú toca el timbal de dues i quart a tres de la matinada és que 
es creu impune. Són tots els mateixos que toquen el timbal constantment i 
l’associació de veïns que han de donar explicacions van dir que no sabien 
res, quan aquí consta, aquí surt: associació de veïns; és  a dir que es 
desentén i mira cap a un altre cantó.  
 
M’agradaria si us plau que es fes una prova de so, si pogués ser a 
l’avinguda Mistral perquè potser es veuria que no és un lloc ideal per fer 
concerts i que es controlessin les festes i que es sabés que els veïns estem  
 
tips i al fi jo és lo que deia a la guàrdia urbana i a l’Ajuntament quan vaig 
parlar, els convidaria que vinguessin durant les festes i ja veurien que són 
un horror i que el que un necessita és fugir d’allà. 
 
Si us plau pensin en els veïns! 
 
Moltes gràcies.  
 
President del districte de l'Eixample: Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
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Molt bé, la següent paraula el Sr. Carlos Ibáñez. No hi és? El Sr. Roger 
Bujons. No hi és? I l’Elisenda Ballesté? Tampoc? Doncs la següent paraula la 
Sra. Laly Torrent.  
 
Sra. Laly Torrent: 
Hola, bona tarda. En primer lloc exposaré una problemàtica, vull comentar 
la problemàtica que tenim de per si, en un edifici. Jo soc la presidenta d’una 
comunitat de propietaris que està a avinguda Gaudí 2 i 4 i allà tenim un 
problema d’esquerdes pel tema metro.  
 
Dit això, passaré a exposar la problemàtica. 
 
A finals de maig, principis de juny de l’any passat 2.012, van llogar un local, 
que pertany a la finca i es van començar a realitzar una sèrie d’obres que 
afectaven estructura, forjat de la finca i instal·lacions comunitàries sense el 
permís de la comunitat. Es va avisar vàries vegades a guàrdia urbana i 
finalment, el 04 d’octubre es va posar la denúncia per escrit a l’Ajuntament i 
el 14 de novembre del mateix any, va haver-hi una resolució de suspensió 
d’obres que mai s’ha complert.  
 
O sigui, aquesta resolució tot i que ha anat guàrdia urbana posteriorment, 
han estat treballant, no s’ha complert mai. Segueixen picant, picant, picant 
i l’edifici patint, patint, patint.  
 
A banda d’això, ens trobem que no sabem el per què obren un nou 
expedient, el mateix inspector que fa l’informe primer, els mateixos caps de 
departament, en el que li diuen... el conviden a legalitzar aquestes obres 
sense prèviament la resolució de la suspensió. I ja per acabar el tema, un 
tercer expedient que tornen a dir: suspensió d’obres. Ara, estan efectuant 
les obres en el soterrani, estan en una suspensió, estan treballant amb 
l’agreujant que ara tancant amb un tancat amb clau i treballen i quan ve 
guàrdia urbana no pot ni accedir.  
 
O sigui, la primera suspensió era a la planta baixa amb lo qual des del 
carrer es podia accedir-hi i si s’hagués complert aquesta ordre, tenim un 
edifici amb l’esquelet que podíem perfectament, detectar les afectacions 
estructurals que té i ara ens trobem amb una obra pràcticament acabada a  
 
 
planta baixa i amb una que s’està duent a terme en el soterrani; amb tota 
la problemàtic que suposa tot això.  
 
A banda d’això, ens trobem que quan hi ha la suspensió d’obres, la 
senyoreta titular de les obres no sabem el motiu per què s’assabenta, 
perquè mai recull cap notificació però, automàticament treu un assabentat 
nou i quan ve guàrdia urbana no sap si creure a la comunitat que li està 
ensenyant un expedient de suspensió  o a la titular de les obres amb un 
assabentat que diu: té tots els permisos de l’Ajuntament i sembla que els 
delinqüents siguem la comunitat.  
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O sigui és veritablement, vergonyós, la situació en la que ens trobem.  
 
A tot això, amb tota aquesta problemàtica, entre els veïns comentem que 
aquí poden passar dos coses: 
 

• Una que voldria pensar que no, que és que hi ha que els està ajudant 
a mirar cap a un altre banda o  

 
• Que francament, hi ha negligència per part de l’Ajuntament. 

 
Però, sigui d’una manera o un altre els perjudicats a data d’avui, som la 
comunitat; que continuen picant el nostre edifici, amb absoluta llibertat i 
quan veuen aixequen les actes, o sigui entreguen notificacions per fins i tot 
a les pròpies actes adjuntes, amb lo qual ja estan notificats, però continuen 
allà picant. 
 
Jo voldria saber si aquesta última ordre de suspensió, se li donarà 
compliment amb el precinte de local perquè deixin de picar d’una vegada i 
podem entrar i restituir la legalitat, és a dir, recuperar el forjat, l’estructura 
de la finca que hagin pogut debilitar i que demanin els permisos, presentin 
els projectes, es supervisi l’obra i es faci com tothom ho fa.  
 
Ja està, bàsicament això. 
 
Gràcies.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. La següent paraula el Sr. Daniel Jiménez.  
 
Sr. Daniel Jiménez: 
Bona tarda a tothom. Jo com advocat de la comunitat de propietaris de 
l’avinguda Gaudí 2 i 4 i també com advocat altres comunitats de propietaris 
d’aquí de l’Eixample, ens trobem que el que acaba d’exposar la senyora 
presidenta de la comunitat de propietaris de Gaudí 2 – 4; de fet, bé a posar 
sobre la taula una problemàtica que jo crec que al Departament... el 
Districte ho ha de tenir en compte i ho ha de vigilar, com és la tramitació  
 
dels expedients, el problema de les notificacions i el problema de la 
resolució de les sol·licituds i requeriments fets pels particulars. 
 
En aquest cas concret, que hem exposat, hem fet una mena d’esquema del 
procés, de les actuacions que hem dut a terme i de les respostes per part 
de l’Ajuntament, en un reguitzell d’actuacions que després els hi passaré 
una còpia; en les quals es veu de color blau les denúncies i escrits 
presentats per la comunitat de propietaris i en color verd, les actuacions de 
l’Ajuntament, que són òbviament, molt minses.  
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De fet entre elles, cal destacar que són actuacions de tràmit normal, però, 
que corresponen a expedients diferents amb els quals no hem tingut mai 
cap resposta, motivació pel que s’ha canviat la numeració perquè s’inicien 
de nou. Són informes dels serveis d’inspecció i fins i tot, requeriments per 
part  de l’Ajuntament de les suspensió provisional immediata a les obres de 
les quals ens consta en un principi que no han estat mai notificades a la 
propietat de les obres.  
 
En fi...  
 
També és cert que la sol·licituds presentades per la representació de les 
comunitats de propietaris, tampoc han estat mai contestades, mai resoltes.  
 
A la vegada, jo em trobo com advocat de les diverses comunitats amb certs 
problemes quan a les notificacions, tant pel que fa als expedients de 
suspensió d’obres i d’activitats, quan aquestes activitats són realment 
molestes: obres, activitats de bars, etc, etc... com quan es tracta de 
notificacions de sancions, siguin sancions de disciplina urbanística o de 
trànsit.  
 
És a dir, que ens consta que s’utilitzen serveis externalitzats, és a dir, no el 
Servei Oficial de Correus, com demana la jurisprudència sinó serveis 
externalitzats, siguin per una empresa  privada o els propis funcionaris de 
l’Ajuntament, en els quals no hi ha cap constància física que s’ha produït la 
notificació amb l’enorme indefensió que això comporta, molts dels clients es 
troben que al cap d’un temps, hi ha un ordre davant seu amb una execució 
per una via de constrenyiment, d’un embargament del compte per una 
multa de trànsit per un aparcament en la zona blava, o per tema de 
disciplina urbanística amb el qual es sobten perquè no hi ha hagut la 
notificació de l’avís de Correus a la bústia. 
 
És a dir, ens trobem amb un cas ja denunciat per Síndics de Greuges 
Locals, amb els quals es genera una indefensió molt important.  
 
I tornant en el tema de l’avinguda Gaudí 2 – 4 realment, portem entre 
denúncies de la guàrdia urbana, actes i informes que tampoc apareixen en 
els expedients, escrits nostres de tot aquest reguitzell que tot i tenir el 
registre d’entrada no hi consten tampoc en els expedients, hi ha una  
 
sensació certa de caos, que comporta a la vegada molta indefensió, perquè 
això al que ens ha portat concretament, als veïns d’avinguda Gaudí, 2 – 4; 
és a un enfrontament personal amb la propietat titular dels locals baixos.  
 
Una situació que es podria haver evitat, es podria haver evitat amb la bona 
mesura que l’Ajuntament, hagués intervingut en el seu moment d’una 
manera diligent i eficaç, només volia deixar palesa aquesta situació.  
 
Moltes gràcies.  
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President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. La següent paraula el Sr. Salvador Escofet.  
 
Sr. Salvador Escofet: 
Bé, bon dia. Intentaré ser molt breu. Sembla ser que per una qüestió que 
nosaltres una mica, de la comunitat nostra que és Bailen 110, hem sabut 
està proliferant el que es posin Clubs de Fumadors de Cànnabis a l’Eixample 
amb edificis on hi ha una comunitat de propietaris amb persones com tots 
nosaltres i amb criatures.  
 
Tirant una mica del fil, hem vist que la normativa que hi ha en aquest 
moment per concedir aquest tipus de llicències, és molt laxa en el sentit 
que equiparen aquest tipus de club a un clubs social privat. Només cal tenir 
un local determinat d’unes mesures “X’s”, complir una normativa de diem 
d’incendis, de sortides d’emergència, etc, i d’alguna manera passar un 
examen d’una entitat  de mediambiental que els hi doni el vist-i-plau.  
 
Com que ja he dit, que m’ha semblat que lo que està previst o és des del 
punt de vista de l’Ajuntament és molt laxa, lo que voldríem és que potser es 
possés sobre la taula i que aquest tipus d’activitat que segurament, estan 
en tot el dret de poder-les realitzar s’intentés que es posessin en llocs on no 
hi haguessin veïns, com ja passen en llocs del Poble Nou, etc.  
 
Sobre tot tenir una mica en compte, en el cas nostre al costat hi ha una 
guarderia, hi ha un parvulari, els patis pràcticament estarien al costat un de 
l’altre i de moment, nosaltres ho hem pogut aturar perquè se’ns va 
demanar que féssim, volíem fer una modificació per sortida de fums, etc, la 
comunitat s’hi va oposar i per dir un exemple crec que hi ha un local al 
carrer Bruc – Gran Via, que s’han aprofitat que allà hi havia hagut un 
restaurant per poder fer, com que totes les sortides de fums i tot el que 
demana la normativa està correcte... doncs, s’hi ha pogut col·locar sense 
cap mena de problema.  
 
Era només dir això. 
 
Gràcies.  
 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Següent paraula demanada Sr. Lluís Rabell.  
 
Sr. Lluís Rabell: 
Hola, molt bona tarda. El motiu, dues coses un tema que a títol informatiu 
estava previst i un altre dissortament, per la realitat sobrevinguda.  
 
Primer dir i agrair públicament, la reunió que vam poder fer ahir a la tarda, 
amb les entitats veïnals de l’Eixample amb el Consorci Sanitari de 
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Barcelona, on tot un seguit de professionals van atendre la inquietud que 
s’havia generat al voltant del tema del CAP de Roger de Flor i on vam poder 
tenir una trobada informativa amb gent del Consorci, amb el Dr. Jaume 
Estany, la Dra. Sofia Ferrer, la Dra. Peremitjana i amb representants de St. 
Pau, del Dos de Maig, del mateix CAP de Roger de Flor. 
 
Bé, el tema com sabeu se’n va parlar si ho recordeu en l’últim Ple de 
Districte pels que vau assistir, la inquietud es va generar al voltant del fet 
que les especialitats que realitzaven en la segona planta del CAP de Roger 
de Flor, eren progressivament, ja de fet, ja ho han estat, derivades a altres 
centres assistencials, centres hospitalaris.  
 
Bé, l’explicació que se’ns va donar en aquesta reunió que vam agrair aquest 
esforç de mobilització per venir a donar-nos explicacions i detalls, era que 
era una qüestió tècnica en que havia operat una mala comunicació, des del 
punt de vista de la relació, entre el Consorci i el veïnat que no s’havia res 
d’aquesta derivació i que finalment, el que es tractava era d’un procés 
d’optimització dels serveis, de recursos apropant o fent que les 
especialitats, anessin concentrant-se en hospitals que disposen 
d’equipament suficient, etc. 
 
Va ser l’explicació, no entraré en els detalls.  
 
El cert, és que podem dir que les entitats que érem allà presents, vam ser 
convençudes a meitats, en el sentit que bé... les explicacions eren 
estrictament tècniques, no acabaven d’entendre perquè totes les 
especialitats, especialitats que tenen característiques diferents i que no 
totes requereixen el suport altament desenvolupat de maquinària, 
d’aparellatge que justificaria que es derivessin a un hospital tenen aquestes 
característiques i podrien ser resoltes des de la proximitat; model de la 
proximitat que ens sembla que és el que ha funcionat bé fins ara. 
 
Des d’aquest punt de vista estem a l’aguait a veure com es desenvolupa 
aquesta proposta, aquest projecte.  
 
El que ens inquieta sobre tot, és que es deriven especialitats cap a centres 
hospital que estan en una situació massa incerta, amenaçada i qüestionada 
pel grau de retallades pressupostàries que estan patint. Aleshores, allò que  
 
sobre el paper i teòricament, s’aguanta molt bé, ja sabem que el paper ho 
suporta tot, a l’hora de la realitat estem parlant de centres hospitalaris com 
St. Pau, com el Dos de Maig, que fins fa poc temps encara estava a la corda 
fluixa, que tenen una capacitat assistencial que es pot veure tant per les 
retallades com per processos privatitzadors. 
 
Aleshores allò que sobre el paper podria tenir una certa lògica, a l’hora de la 
veritat podria derivar-se en una pèrdua important de qualitat assistencial. 
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Per tant, nosaltres esperem tal i com es van comprometre amb nosaltres el 
Consorci a lliurar-nos un document explicatiu de cara al veïnat, 
argumentant i explicitant aquesta derivació i aquesta transformació del CAP 
de Roger de Flor i a partir d’aquí nosaltres seguirem amatents a aquesta 
situació, consultarem tant als usuaris com als mateixos professionals i 
farem un seguiment acurat dels recursos assistencials de l’Eixample, com es 
van desenvolupant en aquestes condicions, tant pel que fa al CAP 
pròpiament, com per la deriva inquietat per nosaltres de centres 
hospitalaris de referència de la ciutat de Barcelona i en particular del 
Districte de l’Eixample. 
 
I una segona cosa que no estava previst, dissortament l’actualitat és la que 
ho planteja, però sí que voldria dir al  menys unes paraules sobre això. 
 
Avui ha sortit als diaris, molt breument, perquè són el tipus de noticies que 
rarament, acostumen a fer titulars, quan mereixen llargs 
desenvolupaments; però, ha aparegut la noticia concisa de la mort, de 
l’assassinat d’una noia aquí a l’Eixample, d’una noia xinesa en un prostíbul, 
és malauradament un esdeveniment greu, de violència de gènere i 
d’assassinat que ha arribat  fins i tot a l’assassinat, que es produeix en un 
dels múltiples i nombrosos centre d’explotació sexual que existeixen en el 
nostre Districte.  
 
No son ni difícils de quantificar, ni complicats de localitzar, podríem 
localitzar-los tots ara si agaféssim la Vanguardia i el Periódico i passéssim 
revista als anuncis que anuncien prostíbuls de noies orientals en el Districte 
de l’Eixample, hi ha aproximadament, uns 25 – 30 cada dia, que anuncien 
fins i tot quin és el metro de proximitat i que ens diuen més o menys, fins i 
tot el nombre, entre cometes, de noies que hi treballen.  
 
Hi ha uns quants centeners de noies al voltant d’aquesta seu del Districte 
que viuen en condicions d’explotació sexual tan greus com aquestes 
condicions que han permès una situació d’arribada d’aquesta situació com 
és el cas extrem de l’assassinat.  
 
En aquest cas d’un client, entre cometes, en altres casos hem tingut 
situacions de violència per part dels proxenetes organitzadors i explotadors 
d’aquestes xarxes.  
 
 
Aleshores només dir que aquest assassinat és l’assassinat d’una veïna de 
l’Eixample i com a tal cal denunciar-ho i pensar que en aquest terreny 
moltes coses són necessàries, serien necessàries d’actuació.  
 
Pensem que i ja ho hem comentat algun cop amb el mateix alcalde Trias, 
que un servei important com el que té l’Ajuntament de Barcelona 
d’assistència a les noies i a les dones que es troben en situació de 
prostitució com el servei ABITS, haurien de trobar la manera que aquest 
servei pogués accedir a noies que es troben, en el cas del carrer poden 
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accedir amb dificultats, perquè tampoc no  és gens fàcil però, en el cas de 
l’explotació sexual en pisos com els d’aquí de l’Eixample, és més complicat.  
 
Però hauríem de trobar la manera de que aquest centenars de noies, no es 
trobessin en situació d’indefensió i segon jo crec que hi ha algunes coses 
com mesura de pressió i com missatge a traslladar per part de l’Ajuntament 
a la societat civil sobre aquest tema seria bo per exemple, que l’Ajuntament 
retirés la publicitat institucional als diaris que mantenen i que es financen 
amb publicitat de prostitució, com el Periódico o com la Vanguardia, diaris 
molt respectats però, que ingressen diners a partir d’un comerç d’explotació 
que és absolutament, intolerable.  
 
Aleshores seria bo que les administracions públiques deixessin o es posessin 
davant l’alternativa d’aquestes honorables publicacions, si es volen finançar 
amb diners dels proxenetes o amb diners de l’erari públic, però, amb dues 
coses alhora, no.  
 
Moltes gràcies.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Següent paraula demanada la Sra. Maria Rovira.  
 
Sra. Maria Rovira: 
Jo soc la Maria i soc de l’Ocupa Eixample, aquesta intervenció serà una mica 
llarga, ja que creiem que la gravetat dels esdeveniments que s’estan 
produint a l’Eixample, ho requereix. Parlarem de tres temes concrets.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Un moment.  
 
Sra. Maria Rovira: 
Sí.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Abans de començar, vostè parla com a Maria Rovira,  
 
 
Sra. Maria Rovira: 
Sí.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Aquí els partits polítics... Vostè pot ser lo que vulgui però, aquí els partits 
politics no parlen, sigui qui sigui. Aquí hi ha representants dels partits 
polítics a tots llocs, tots dos i no parlen, parlen els veïns i associacions, 
vostè com a veïna té tot el sentit i parlar com a veïna.  
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Sra. Maria Rovira: 
Com a Maria.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé.  
 
Sra. Maria Rovira: 
Val. Perfecte. Bé, doncs, jo vull denunciar en primer lloc, el desallotjament 
de la Resposta, que va tenir lloc el 18 de juliol per part dels mossos 
d’esquadra, a les ordres de la immobiliària Núñez i Navarro. La Resposta, 
era des del seu naixement, un punt de trobada del jovent del barri i una 
experiència promovent activitats de formació i d’oci alternatiu auto – 
gestionat.  
 
Davant de la manca d’espais públics destinats a joves i entitats i la nul·la 
col·laboració de l’Ajuntament i del Districte de l’Eixample, el casal ha 
esdevingut un espai de referència situat al centre neuràlgic del barri, la 
plaça del Fort Pienc i així doncs, mostrar el nostre rebuig total al 
desallotjament d’aquest casal.  
 
Alhora em pregunto:  
 

o quins espais té destinats el Districte pels joves d’aquest barri? 
 
entenem que la Resposta complia unes funcions que el Districte ara mateix 
no compleix.  
 
Paral·lelament, també voldria denunciar el projecte de remodelació del 
passeig de Gràcia, que primer contextualitzarem perquè no sé si tothom 
està al corrent. 
 
I és que després de mesos sense acords en els pressupostos de 
l’Ajuntament de Barcelona pel 2.013, el 04 de març d’enguany el líder del 
PP, Alberto Fernández Díaz, va anunciar un acord per valor de cent tres 
milions d’euros. Amb aquest acord, el PP permetia a CiU, desbloquejar 
només aquelles inversions que volien, acord que va ser acollit de bon grat 
pel Xavier Trias. 
 
Fruit d’aquesta mostra, les prioritats de l’Ajuntament de Barcelona, en mig 
d’una crisi social i econòmica on l’atur, la  fam i la manca d’habitatge 
s’estan aferrissats amb les classes populars de la ciutat; les elits 
econòmiques obtenien finançament per reformar el passeig de Gràcia, una 
demanda de les botigues de luxe i els hotels de cinc estrelles com el 
Majéstic, seu electoral de Convergència des de fa dècades.  
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Dels quals sis milions d’euros pressupostat dos coma tres milions aniran 
destinats a la remodelació de l’enllumenat prioritzat la il·luminació d’edificis 
com els hotels de luxe.  
 
Un 700.000’00.-€ mil euros es destinaren a sistemes de reg i fibra òptica i 
mig milions d’euros a punts de connexió a Internet.  
 

o Aquestes són les prioritats de l’Ajuntament de Barcelona, en una 
ciutat on manquen desenes de milers de places d’escola bressol? 

 
o I també, del Districte de l’Eixample? 

 
o A la Barcelona dels 5.000 desnonaments al dia? 

 
o El Districte no es para en la construcció de l’IES Angeleta Ferrer des 

del 1.994? 
 
Així doncs, exigeixo jo com a Maria Rovira la retirada del projecte de 
reforma del passeig de Gràcia, entenen que no es tracta en absolut d’una 
prioritat social ni urbanística i que simplement es tracta d’una concessió al 
negoci del luxe i de la massificació turística de la ciutat.  
 
També afegir que amb aquests diners es podrien fer  
 

• 75 centres d’allotjament temporal familiar,  
• l’IES Angeleta Ferrer,  
• 6 escoles bressol públiques de 140 places i  
• 6 casals per a gent gran 
• alhora que 4.600 beques menjador i  
• 6 casals de joves.  

 
I paral·lelament tal i com ja comentava el president de l’associació de veïns 
de l’Esquerra de l’Eixample sobre el que fa referència al CAP Roger de Flor, 
del desmantellament que està patint aquest CAP, voldríem dir que el 
desmantellament que s’està vivint a nivell de la Generalitat de Catalunya en 
el tema sanitari és un fet, aquesta vegada ens ha tocat a l’Eixample de 
Barcelona, on sota l’excusa de la reordenació sanitària o l’optimització de 
recursos volen deixar que el CAP de roger de Flor, reduït a la més mínima 
expressió. 
 
 
 
Aquest centre per la gent que no ho conegui presta actualment diverses 
especialitats mèdiques, com cardiologia, oftalmologia, traumatologia... a la 
segona planta. L’existència d’aquestes especialitats en un centre d’atenció 
primària responia a la lògica de facilitar l’accessibilitat de la població a 
millorar-ne la coordinació entre especialitats i promoure la visió holística i 
integral de la salut entre d’altres.  
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Des de fa un temps aquestes especialitats estan traslladats als l’Hospital de 
St. Pau i Dos de Mai;  però, mentre van estar aquests serveis en el centre 
d’atenció primària, els centres receptors del servei no compten amb el 
corresponent augment de plantilla, ni del pressupost necessari.  
 
D’aquesta manera no és el simple trasllat del servei, sinó una retallada; no 
ens diguin que reorganitzen sinó estan retallen especialitats augmenten així 
les llistes d’espera d’especialitats i proves diagnòstiques.  
 
A això, cal afegir l’augment de la precarietat dels i de les treballadores dels 
centres afectats i aquí afegeixo que la setmana passada es va dir a les 
infermeres de St. Pau, que una a quatre infermeres aniria al carrer d’aquí 
un mes. Així doncs, no sé com tampoc es volen reduir les llistes d’espera si 
també es redueix el personal sanitari.  
 
Bé, un quelcom més com sempre s’està retallant per privatitzar, vull dir que 
no es venguin que és una reorganització i que així optimitzaren recursos i 
mostrar el nostre desacord personalment, com la Maria pel que fa al 
desmantellament del CAP de Roger de Flor i a veure si també poden donar 
resposta a com pretenen encaixar una disminució de les llistes d’espera del 
hospital de St. Pau o de Dos de Maig i també reduir treballadors d’aquests 
dos hospitals. 
 
Gràcies.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Següent paraula demanada Sra. Charo Martínez.  
 
Sra. Charo Martínez: 
Hola, bona tarda a tothom. A veure jo estic aquí més que res per fer una 
mica de tancament de les qüestions que estan pendents perquè ve l’estiu i 
que esperem que es tornin a agafar d’una forma seriosa i sincera quan 
vingui el mes de setembre o octubre.  
 
La primera cosa que vull fer que és aliena a això, és agrair aquesta posada 
sobre la taula dels prostíbuls xinesos que nosaltres ja fa molt de temps, 
molts anys, anys, que estem dient que existeixen, que són màfies i que 
tenen l’explotació de moltíssimes noies xineses. Sense parlar més enllà 
aquest hivern va morir una noia de SIDA, es va suïcidar perquè tenia SIDA 
li va dir al metge i no li van fer absolutament res.  
 
És a dir, si us plau, per donar una sola adreça Bailén 122, denunciat 50.000 
vegades i jo he anat a dintre, hi ha una llum vermella, xinesos, prostitució, 
ho he comunicat, Bailén 122, està obert. Si us plau, vigileu aquest tipus de 
prostitució mafiosa que indiscutiblement, fa molt mal a moltes, moltes i 
moltes noies, moltes d’elles han parlat amb mi: “moltíssimes gràcies per la 
teva intervenció”. 
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El punt 1 de la meva qüestió és la situació de la Casa Burés.  
 
Hem seguit i anem seguint tots els veïns la subhasta de la Casa Burés, 
etc,... no s’ha arribat absolutament a res, la gent ho troba car, es parla, es 
torna a parlar i jo torno dir-li al senyor Trias que faci alguna cosa perquè ja 
ens ho va dir que s’ocuparia de la Casa Burés, sé que és una cosa difícil que 
és car, que s’han de fer moltíssimes coses però, els veïns volem que això 
s’arregli d’alguna manera, de la manera que sigui. 
 
El punt 2. Els pisos turístics. Profusió enorme de pisos turístics.  
 

o Quines, quines, quins permisos, quines llicències es poden donar?  
 
Per exemple, quan jo venia cap aquí a Diputació – Girona un nou hostel 
turístic a un soterrani, soterrani! On hi havia només unes finestretes, i m’he 
trobat que les finestretes estaven plenes de calçotets, de tovalloles, d’ 
absolutament, tot.  
 
Aleshores, jo que això m’ha fet mal perquè sé que al meu barri, això està 
prohibit, això està prohibit, perquè és un barri que s’ha de dedicar un a 
aquest barri perquè és un barri amb una importància capital, doncs he 
entrat i he dit: “vosaltres, no sabeu que això no es pot fer?” i m’han dit: 
“Ah!, no, no sabíem res”. “No ho feu més perquè trucarem a la guàrdia 
urbana”. Jo voldria que la guàrdia urbana estigués assabentada que no es 
pot estendre roba als balcons d’aquest barri.  
 
Pisos turístics.  
 
Tres:  
 
Passeig de St. Joan, al passeig de St. Joan tots saben que s’ha de començar 
un altre vegada a l’octubre, estem d’acord i voldríem que això no s’allargués 
massa, perquè el passeig de St. Joan té una importància capital per 
Barcelona; per tant, passeig de St. Joan, ocupeu-vos si us plau del passeig 
de St. Joan.  
 
A nosaltres ens agradaria estar presents en els comunicats, en les reunions, 
etc... perquè tenim ja una experiència de la part de baix i potser podríem 
aportar algun punt important.  
 
I quatre. Transformadors. 
 
Sabem que s’està parlant dels Transformadors que també és un tema a 
tenir-ho en compte, que no hi ha diners, tot això ho sabem però, 
indiscutiblement, els Transformadors, és  un lloc, un tema que s’ha de 
parlar d’ell i que s’ha d’arribar a acords amb els veïns. Jo per part meva, 
vaig a llegir la carta de la presidenta d’Ausiàs March – passeig de St. Joan, 
perquè veieu una mica la problemàtica d’això.  
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“Atès que pel que sembla aquests dies s’està avaluant l’espai 
d’ús públic denominat Transformadors, voldria sotmetre a la 
seva consideració el següent: 
 
Com a presidenta de la comunitat de propietaris del passeig de 
St. Joan 32, Ausiàs March, 58; edifici enganxant amb 
l’esmentat espai poso de manifest que durant de més deu 
anys, aquesta comunitat i entenc que els edificis limítrofs han 
patit moltíssim amb el que no ha estat sinó una discoteca 
municipal.  
 
El gruix de les activitats desenvolupades per l’entitat que venia 
gaudint de l’edifici, Casal d’Associacions Juvenils de Barcelona, 
no eren sinó d’oci nocturn, majoritàriament, concerts nocturns. 
 
La situació es va fer insostenible, no només per la música a tot 
volum que traspassava les parets del nostre edifici als 
dormitoris estan paret amb paret, sinó perquè a la sortida que 
es produïa normalment, sobre les tres hores, accedien al carrer 
a altes hores de la matinada entre cent o dos cents joves que 
romanien cridant i bevent fins a altes hores de la matinada a 
sota de casa. 
 
Tornar a destinar aquest edifici a aquest ús, provocaria que els 
problemes descrits, es tornessin a reproduir i a més a més, 
suposaria duplicar o triplicar el mateix servei públic atès que la 
joventut ja gaudeix en la mateixa zona de l’espai Fort Pienc 
aïllat de manera que les molèsties són mínimes i del convent 
de St. Agustí al carrer Comerç. 
 
D’altre banda, designar a aquest ús es deixarien d’atendre 
altres necessitats dels veïns, com vostès saben aquesta zona 
de l’Eixample, es caracteritza per la seva tranquil·litat donat 
que està habitada principalment, per persones grans i per 
famílies.  
 
De tots els veïns és conegut que les instal·lacions del CAP St. 
Joan, situat a escassos metres han quedat obsoletes i 
insuficients aquesta seria una bona destinació de l’espai que 
segur que obtindria el consens del veïnat.  
 
 
En definitiva, qualsevol utilitat o destí que no pertorbi el 
descans de la majoria dels veïns i que sigui útil pels ciutadans 
que hem triat aquesta zona tranquil·la de la ciutat per viure, 
serà benvinguda.”  

 
Això, en quant al quart punt.  
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Hi ha una petitíssima qüestió i amb això acabo que no té res a veure amb 
els quatre punts però, que jo voldria deixar sobre la taula perquè tan 
l’Ajuntament com la possibilitat de passar a la Generalitat ho pogués tenir 
en compte.  
 
Ahir, es va fer el Congrés Internacional d’Estudiosos del Teatre. Van assistir 
800 convidats, tots amb una categoria intel·lectual important. Es va fer al 
Teatre Lliure, al Teatre Lliure.  Les intervencions s’havien de fer en anglès 
essencialment, es van fer en anglès o en francès.  
 
Quan va tocar el torn de les autoritats catalanes, una manifestació en 
anglès, no es va entendre i la manifestació que es va fer en francès llegida 
no es va entendre absolutament res. Per tant, el coneixement de molts 
polítics de les llengües estrangeres necessàries per Catalunya, s’hauria de 
trobar alguna solució perquè estiguessin fetes d’una manera digne.  
 
Nosaltres estàvem amb 40 persones i rèiem. Rèiem de com pronunciaven, 
de com ho deien, etc, etc... només posar-ho sobre la taula. 
 
Gràcies.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Següent paraula demanada Sr. Josep María Puig.  
 
Sr. Josep María Puig: 
Hola, bona tarda. Volia dir només dues coses, o sigui si és possible.  
 

o Quants tècnics tenen vostès aquí en aquest Ajuntament?  
 

o I lo més important, el que ens interessa més és la seva formació, la 
formació professional que tenen.  

 
Moltes gràcies.  
 
 O sigui, formació professional que tenen els tècnics.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Següent paraula demanada Sr. Tamel de Pablos.   
 
 
Sr. Tamel de Pablos: 
Bona tarda. Yo no sé cómo empezar. Yo no sabía que se podía hacer esto.  
 
Durante años yo he estado en una situación tremenda he hecho un montón 
de instancias al Ayuntamiento de Barcelona que no se han contestado. He 
sido víctima de toda clase de mitos, he vivido coaccionado durante mucho 
tiempo y entonces claro, yo entiendo que el Ayuntamiento si no puede 
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hacer nada, debería disculparse por haberme escondido durante tantos años 
y es un tema muy grave, realmente.  
 
Es interminable si yo les empiezo a explicar todo lo que ha pasado, resulta 
que por una serie de intereses económicos muy claro, se hundió un negocio, 
enviando allí delincuentes, esto parece increíble pero, hay un montón de 
testigos. A raíz de aquí, digamos que hay un causo fraudulento, de 
corrupción, yo entiendo por parte del Ayuntamiento, porque en el año 2.001 
por una serie de… por no haber instado o por una parte interesado digamos 
en destruir el negocio dijo que no había licencia de apertura, cuando mis 
abuelos maternos invirtieron allí todo lo que tenían que era muchísimo en la 
licencia y entonces claro, a partir de ahí, la policía utilizaba como excusa 
para no sacar a unos individuos introducidos para destruir el negocio pues 
que no estaba legal.  
 
Y todo eso ha sido un auténtico infierno entonces, yo quiero ver  
 

o ¿quién es el responsable de todo esto?  
 
O sea el responsable de que un establecimiento que fue abierto y 
legalmente siempre pagando todos los impuestos, mis abuelos eran gente 
muy honrada y muy seria desde el año 55, que de repente en el año 2.001 
cuando fallece el titular bueno… es una historia muy larga, se diga, el 
Ayuntamiento diga que no hay licencia de apertura, que no se ha 
encontrado y a partir de ahí, haya una orden de cese, pues es escandaloso 
este tema. 
 
Pero, todavía es más escandaloso cuando resulta que en ningún momento 
la policía, ni la guardia urbana saca a esos individuos, a esos ocupas y 
encima digamos hay la orden de que la guardia urbana precinta el negocio 
pero, lógicamente, no se lleva a los ocupantes ilegales del establecimiento y 
encima se me hace a mi responsable. 
 
Entonces, claro! Yo no sé qué pero, quiero que se haga una investigación lo 
más rigurosa posible y lógicamente alguien aquí tiene que pedir disculpas y 
pedir responsabilidades y si hace falta pedir perdón pues se pida, porqué 
este es el tema.  
 
Y luego, aparte de esto, había un tema que en concreto no sé si está 
relacionado con esto o puede estarlo, porque con muy mala fe se organizó 
un Ciclo de Cultura de Paz, en un Centro Cívico y resulta que a espaldas de  
 
quien lo organizaba se introdujo una actuación que iba totalmente en contra 
de la idea originaria del Ciclo que era evidentemente positiva y que 
lógicamente perjudicó a la imagen de quien lo organizaba. 
 
Y bueno esto es básicamente. Ahora yo quería tener una reunión con el 
regidor o personalmente para explicar todo esto, porque es interminable, 
porque yo tengo documentación, testigos, amigos… me han robado todo, 
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pero, muebles modernistas, cuadros, una biblioteca enorme, incluso me han 
pedido el acceso a mi  propia casa y negocio.  
 
Lógicamente, esto ha sido organizado por alguien, aquí hay una trama, 
ahora están saliendo casos de corrupción pues me parece que ya va siendo 
hora después de tantos años de que hagan una investigación que se pidan 
responsabilidades y que se vea que hay detrás de todo esto.  
 
Y simplemente, yo quiero esto. Es decir aquí hay la Sra. Gómez, que yo he 
hablado con ella un montón de veces y entonces bueno… no sé… yo 
entiendo que como mínimo, la regidora anterior me tenía que haber recibido 
y haber hecho por lo menos que no se me hiciera a mi responsable de una 
cosa que yo no controlaba lo más mínimo, que yo era el primero en estar 
aterrorizado en no ir por ahí.  
 
Esto por un principio y luego, desde ahora recientemente, desde el año 
2.010 yo he hecho instancias y no se me han contestado diciendo esto, que 
he sido víctima de una serie de hechos muy graves que han pasado, de 
delitos y tal… yo creo que el Ayuntamiento cuando recibe instancias de 
cosas graves debería contestar y ver 
 

o ¿qué ha pasado?,  
o ¿qué pasa aquí?  

 
porque si no es una sensación de falta de humanidad y de falta de bueno… 
tremenda.  
 
Bueno, yo simplemente quiero esto, que se aclare todo esto que ha pasado 
absolutamente todo y lo más posible y lógicamente, yo quiero que alguien 
se disculpe lógicamente, porqué es que es un escándalo.  
 
Bueno, no sé… 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Passem a la següent paraula demanada, Sra. Elisa Jiménez.  
 
Sra. Elisa Jiménez: 
Bueno, buenas tardes a todos. Estoy ya cansada de venir a audiencia 
pública. 
 
 
Tengo el problema que el día 31 de abril, me dijeron ustedes que los 
aparatos van todos al terrado; han pasado dos meses y veintitrés días y los 
aparatos están a toda pastilla. Los del Bar Comerías??, la farmacia Pilar y la 
del tercero primera Isabel Aubets.  
 
Mi casa es un horno, no se puede estar en mi casa. Ustedes me han dado la 
razón, después de veinte años, que estoy viviendo a hacer instancias, 
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denuncias, me dan la razón, me llaman a mi casa y los aparatos siguen 
funcionando.  
 

o ¿Qué hago por favor?  
o ¿Qué hago? 

 
Nada más es esto, recordarles que no se han retirado los aparatos todavía.  
 
¡Han pasado dos meses y veintitrés días! 
 
Muchas gracias.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. La darrera paraula demanada Sr. Carlos Ballart. 
 
Sr. Carlos Ballart: 
Hola, bona tarda. Primer agrair, que han entrar l’esmena aquesta a última 
hora i per tant, agrair a tots poder comunicar a tots aquesta queixa formal. 
 
Em dirigeixo com a veí de l’Eixample, jo visc a l’avinguda Gran Via de les 
Corts Catalanes, 751 i bé, és la zona quasi Lepant i voldria comunicar una 
queixa de molts veïns ja de la zona de la confluència entre el barri del Fort 
Pienc i el barri de Sagrada Família. 
 
I és d’incompliment de l’ordenança municipal en referència a la prostitució.  
 
Els últims anys ha hagut un increment brutal del col·lectiu, sobre tot de 
dones subsaharianes. Són presents a partir de les vuit de la tarda, nou i bé 
doncs, la guàrdia urbana, hi és conscient, és una zona de tràfic, passa 
constantment, voldria agrair... no ens hem posat d’acord, vull dir... poden 
veure que el tema  és recurrent, eh! Voldria agrari a la Sra. Charo Martí per 
la informació.  
 
Bé, era senzillament, no voldria allargar-me més perquè tampoc ha donat 
temps a poder preparar-se la resposta però, bé, és un punt que ens afecta 
a tots. Són dones amb una previsible situació de il·legalitat i no només això 
sinó una situació de insalubritat, problemes de tràfic de drogues. És per 
nosaltres un problema principal per resoldre al barri i en principi això és tot.  
 
 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
El regidor em diu des de quin carrer està parlant de Gran Via amb? 
 
Sr. Carlos Ballart: 
Gran Via de les Corts Catalanes 
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President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Les corts Catalanes amb? 
 
Sr. Carlos Ballart: 
Amb Lepanto. El focus és a Glòries, a Diagonal, confluència del barri de 
Sagrada Família i Fort Pienc.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Ara el regidor contestarà a totes les intervencions.  
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Bé, Gràcies. Bona tarda a tots.  
 
Veus: 
... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Sí, si, després tindrà dret al torn de rèplica. Segurament, ja s’avança però... 
no s’amoïni que en tot cas que sí, hi ha dret a rèplica hi ha segona 
intervenció per tant, no hi ha absolutament, cap tipus de problema.  
 
Bé, Sra. Anna Bou. 
 
Festes d’estiu de St. Antoni. Realment, és veritat que el barri de St. Antoni, 
és un barri que té una Festa Major molt intensa també fruit de la gran 
quantitat que hi ha en el barri, del dinamisme que hi ha cultural i associatiu 
del barri.  
 
Tots aquells temes més vinculats al tema de la Festa d’estiu, els caps 
d’estiu del cap de setmana del mes de juny, el que vostè ha dit que estaven 
en la programació són actes que són pactats, que mirem que les hores de 
finalització siguin acotades, que és el que intentem plantejar en el marc de 
control de la festa, un cert compromís també del que la porta a terme, de 
les que l’organitzen i la porten a terme, entre d’altres coses perquè si no 
existeix aquest compromís nosaltres no autoritzem.  
 
Hi ha un seguit d’activitats que segurament, no estan en aquest programa i 
que poden portar-se a terme per altre tipus de col·lectius, que aquestes no 
estan pactades i per tant, aquestes diguéssim que no estan dins del marc  
 
regulat i normalitzat de la relació amb el teixit associatiu veïnal de St. 
Antoni. Són aquestes les que suposo que vostè es refereix de fora d’hores 
intempestives, tabalers i demés. 
 
Jo el que faré és comprovar, ara tinc a la intendent de la guàrdia urbana, 
comprovar en aquests dies concrets el nombre de trucades i denúncies que 
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queden d’alguna manera registrades a la guàrdia urbana, respecte aquesta 
activitat fora d’hores, no? 
 
Per altre banda, esbrinar realment, quin ha estat aquest tipus d’activitat i 
evidentment, intentar o controlar que no hi hagi una proliferació i no hi hagi 
aquest tipus d’activitats, entre d’altres coses perquè tothom té dret a fer 
festa i tothom té dret a descansar en un barri com qualsevol altre barri del 
Districte però, en un barri on sí que hi ha intensitat.  
 
Tema també del 29 de juny, del dissabte 29 de juny que vostè afirma que 
va ser un dia molt complexe on no hi havia planificada cap activitat i per 
tant, va haver-hi un concert, tabalers.. 
 
Jo comprovaré aquesta, jo comprovaré tota aquesta informació que vostè 
em diu, l’acabaré de contrastar, no perquè no la cregui al contrari, 
evidentment, d’aquesta informació que vostè em fa avinent i per altre 
banda intentarem, mirarem des dels dispositius que té el Districte, guàrdia 
urbana i demés d’intentar que això no succeeixi.  
 
Soc dels més interessats però, suposo que vostès també, que la convivència 
sigui el més eficient possible sempre tenint en compte la norma: paciència 
que els veïns i veïnes de qualsevol barri que té festa, fan si no gaudeixen de 
la festa en aquest cas.  
 
Per tant, en aquesta direcció el meu compromís és de... conjunt amb vostè 
o que vostè ens digui també veïns de l’entorn, mirar exactament, 
comprovar denuncies, comprovar exactament quina tipologia i què pensem i 
qui pensem que podria estar organitzant aquesta activitat i  a partir d’aquí 
veure com podem des de l’Ajuntament, eliminar aquestes molèsties en un 
futur, tenint en compte que si realment, vosaltres busqueu un espai de 
pacte amb un responsable amb noms i cognoms amb el qual interlocutar i 
això es produeix amb la Festa major i es produeix amb d’altres activitats a 
nivell de barri, doncs, aquest que no estigui en aquest marc regularitzat, 
està faltant d’alguna manera al respecte als veïns i veïnes que accepten 
festa sense gaudir-la, amb interès de descansar i d’estar a casa seva.  
 
Respecte a les dues intervencions que acumularé la de  
 
Sra. Laly Torrent i Sr. Daniel Jiménez 
 
Dir-los que es veritat que quan hi havia, hem parlat en alguna altre ocasió, 
audiència pública, l’anterior crec, vam tenir una conversa molt semblant.  
 
Vam parlar de dos focus de problemàtica, la problemàtica vinculada al 
restaurant de menjar ràpid del Kentucky Fried Chicken, que està també en 
la seva finca i d’aquest altre bar restaurant amb projecte que s’estava 
portant a terme.  
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Jo hem centraré també en el segon cas, que jo he vist que vostès han posat 
més èmfasi. Si vol també els hi explicaré les gestions que estan fent i que 
vostès coneixen en part, respecte a l’altre local. 
 
Nosaltres hem fet una notificació de suspensió d’obres, l’hem feta ja, ja està 
entregada, ja li dic, s’ha lliurat. Amb tot el període que hi haurà  
d’al·legacions que serà aproximament, uns quinze dies, que tindrà la part 
que ha recepcionat la notificació de suspensió, després d’això i de la 
ratificació de la suspensió, és a dir el 28 d’agost, aquesta activitat s’ha de 
tancar.  
 
O sigui, aquestes obres s’han d’aturar i per tant, a partir d’aquí, és el 
procediment que nosaltres com... li podria fer el llistat d’activitats que hem 
fet com a Districte en aquest cas, per solucionar aquesta circumstància, és 
veritat que en tot els processos, jo ho dic molt perquè és així, estem amb 
un sistema que és malauradament o per sort, no ho sé, molt garantiste amb 
qualsevol procediment d’aquestes característiques. 
 
I per tant, sempre hi ha un temps de poder solucionar, hi ha un temps de 
poder fer al·legacions, un temps de confirmació de les... de  tota la 
comunicació de tot plegat abans de fer, de passar al tancament i ja li 
informo que aquest tancament, es produirà el 28 d’agost sense solució de 
continuïtat; és a dir, sense cap altre tipus de procediment que puguin ells 
interposar per alentir encara més els processos.  
 
Per tant, en el pitjor dels casos, 28 d’agost aquest espai estarà... aquesta 
obra estarà clausurada.  
 
Respecte a l’altre edifici, l’altre negoci des de 
 

• el primer expedient que s’ha fet per molèsties causades per 
l’extracció de fums,  

• el segon per molèsties de soroll i funcionament de l’activitat i  
• el tercer per molèsties de calor, provocades pels aires condicionats,  

 
doncs, uns estan notificats ja en el propietari, altres estan en processos de 
notificació, tots estan seguint el seu curs qualsevol procés pot ser semblar 
lent, pot semblar més lent del que voldríem però, tots arriben a la seva 
finalització, la garantia jurídica és evident i a partir d’aquí un cop vagin 
arribant tots els seus processos al final, els infractors han de respondre, han 
de donar compliment a l’ instrucció que nosaltres els hi donem, ha de 
solucionar la situació que ha generat la molèstia, ha de fer un seguit 
d’accions correctores o bé de sanció envers la seva activitat. 
 
Per tant, en els dos casos, en els dos casos, hem seguit i de fet el Sr. 
Jiménez, com advocat, ha ensenyat tot un seguit de llista de colors per 
entendre’ns de les denúncies i requeriments fets pels veïns i també de la 
resposta del Districte, quan hi ha cinc o sis colors blaus per entendre’ns o 
set o vuit, hi ha darrera hi ha un color verd que vostè indicava que era 
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l’acció del Districte, són procediments que la maquinària municipal té una 
possibilitat de resposta determinada però, també ja els hi dic és una 
velocitat que és inapel·lable, podríem anar més ràpid, no ho sé... perquè és 
un procediment molt garantista però, arribem al final i arribem al final de 
totes aquestes qüestions, ja li puc garantir.  
 
A partir d’aquí la idea és poder donar una resposta que no sempre  serà 
segurament, la que vostès desitjarien que fos d’una immediatesa i en tot 
cas en aquest procés malauradament hauran de tenir aquest punt més de 
paciència, malauradament dic; que voldríem que no fos així però, que és 
necessària en un procés com els he dit, que és legalment garantista.  
 
Per tant, tots els processos oberts, els tres expedients oberts en el cas del 
Kentucky Fried Chicken i l’expedient obert denuncia del juliol del bar 
restaurant que va fer un assabentat l’última és aquesta de que s’haurà de 
ratificar en quinze dies i per tant, l’expedient també d’obres per obrir el 
restaurant amb un assabentat que no s’ajusta al que estan fent, activitat 
sense llicència, que és la que li he referit, provocarà que sense... quan 
finalitzi aquest període que li he dit, el 28 d’agost tancarà.  
 
Respecte al Sr. Salvador Escofet 
 
Club de Fumadors de Cànnabis. Aquí ens trobem amb d’aquests elements o 
tipologies d’activitats podem dir, emergents que tenen una... es poden 
d’alguna manera i coordinar amb una certa normativa que és molt 
generalista de qualsevol tipus d’activitat.  
 
Nosaltres com a Districte hem demanat que es posi en marxa un grup de 
treball que el que faci és analitzar la normativa existent i l’aplicabilitat en un 
tipus d’entitat com aquesta, que està regida per diversos elements i 
diversos factors, com aquest, perquè tots aquests locals que estan 
proliferant d’un temps a aquesta part amb una certa rapidesa... hi ha tres 
locals crec, en aquests moments en funcionament, o en procés de llicència 
en el Districte.  
 
El que hem demanat per una banda als Serveis Tècnics Municipals i als 
reguladors de llicència a nivell municipal, crec aquest grup de treball per 
analitzar realment aquesta activitat quines necessitats tècniques té, quines 
molèsties pot generar en el veïnat i a partir d’aquí, doncs, modificar si 
s’escau la normativa.  
 
Fins que no arribem en aquest punt  
 
 

o què fem? 
 
Abans de donar la llicència d’activitat, de permetre aquesta activitat hem de 
tenir una sèrie de requisits, alguns vostè els ha indicat, un que vostè no ha 
dit, també ve indicat indirectament, que és el fet de disposar de ventilacions 
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forçades que permetin adequar en condicions els fums o els aires que es 
generin dins d’aquests locals. 
 
I aquí hem de vigilar allà fins no arriba la normativa, perquè estem en un 
espai més indefinit, aquí hem de vigilar entre tots, a través també de les 
comunitats de veïns i a través de l’autoritat en aquest cas, l’autoritat 
municipal, hem de vigilar si això genera una molèstia, si ens genera un 
perjudici pels veïns i hem d’actuar amb els instruments que tenim, que li dic 
que són pocs, perquè és un fenomen emergent i que  és un fenomen difícil 
de catalogar dins les tipologies d’activitats que tenim: no és un bar, no és 
una discoteca, no és un... és un local social on no s’hi fa activitat 
econòmica, on no hi ha... és accessible pels socis, per tant té un seguit de 
restriccions normatives que ajusten en aquest tipus d’activitats. 
 
Jo en aquest sentit com que també és un tema que per altres vies, en altre 
casos també ens ha arribat com una certa preocupació, ja fa uns mesos 
hem començat a activar aquest tipus de protocol per saber i per poder 
donar resposta des del punt de vista normatiu.  
 
D’aquí fins que no tinguem aquest marc normatiu que ens ajudi a treballar 
de manera més eficient, haurem de mirar amb el que tenim a les mans com 
podem actuar i sobre tot, vigilar, fer una vigilància a efecte que la molèstia 
als veïns es pugui controlar d’alguna manera, que les comunitats també 
puguin actuar els seus protocols de protecció, d’autorització no d’activitats 
en la seva finca, com pot passar amb qualsevol altre tipus d’activitat a 
través dels estatuts i demés. 
 
Per tant, li reconec que és una situació que tenim pocs instruments per 
actuar i actualment, en el que és l’Ajuntament, per fer una gestió molt 
acurada d’aquestes possibles queixes que poden generar aquests negocis. 
Després si vol, en parlem.  
 
Al Sr. Lluís Rabell 
 
Fas Lluís una sèrie de comentaris, el primer estic content que d’alguna 
manera poguéssiu tenir aquesta conversa amb el Consorci Sanitari de 
Barcelona, en aquest sentit l’objectiu entenc per part de l’autoritat sanitària 
és explicar i raonar el per què reorganitza els seus equipaments i els seus 
serveis.  
 
Aquí hi ha un tema que és important, i és que segurament, la comunicació 
no ha estat del tot lo fluida que podíem desitjar tots, no? entre d’altres 
coses perquè s’han sentit coses com: “escolta, es tanca un CAP, es tanca  
 
una planta”, bé... d’aquí a dir: “escolta, es reorganitza on hi havia un tipus 
de servei, hi haurà un altre”, que és el cas de la planta de Roger de Flor, hi 
va un pas. Podem estar d’acord o no amb el canvi d’aquest tipus de servei, 
pugui ser més o menys satisfactori per la població, jo crec  que totes les 
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situacions cal veure com s’apliquen i com funcionen un cop s’han 
desenvolupat.  
 
Jo crec i en aquest sentit no tinc cap dubte que tant les entitats veïnals com 
els mateixos veïns, seran els primers que a nosaltres com Ajuntament, ens 
arribarà i ens ho direu; els veïns a títol individual, les entitats, les 
associacions si això no és efectiu. Nosaltres no som l’autoritat sanitària 
però, sí que tenim... recepcionem moltes queixes de tots els tipus i per tant, 
també ens pot servir amb les converses que podem tenir, amb el Consorci 
Sanitari, amb els equipaments sanitaris del Districte; parlar amb ells i 
intentar transmetre aquesta queixa i intentar d’alguna manera que la gestió 
sigui més eficient de la gestió pública, en l’àmbit sanitari o en qualsevol 
altre àmbit. 
 
Respecte al lamentable assassinat de la noia xinesa que es va produir ahir, 
jo només puc que lamentar això molt. Entre altre coses perquè aquest 
prostíbul en el que es va produir aquest malaurat fet, és un prostíbul que va 
ser inspeccionat el 07 de maig per una inspecció conjunta del Cos Nacional 
de Policia, que tracta els temes d’immigració. Són inspeccions mixtes, que 
es fan també amb Inspecció de Treball i amb una sèrie de protocols, jo aquí 
sí que voldria dir coses.  
 
L’alcalde ho coneixes perquè heu parlat, l’alcalde és molt bel·ligerant amb el 
fet de la prostitució, molt bel·ligerant, és molt bel·ligerant, eh!. 
 
És veritat que poden i proliferen un seguit de negocis d’aquestes 
característiques que la majoria d’ells el que busquen és l’explotació de la 
dona, en algun cas també de l’home però, bàsicament de la dona i que això 
és absolutament execrable i que amb això l’única resposta que podem 
donar és una resposta de control administratiu via cossos de seguretat de 
l’Estat, via control de màfies, via tot una sèrie d’elements recolzat per 
l’autoritat judicial, intentar d’alguna manera col·laborar amb l’administració 
judicial i policial per intentar trencar i combatre aquestes màfies. 
 
I a partir d’aquí l’Ajuntament, el que podem fer és el que molt bé has 
parlat, tenim el programa ABITS que és un molt bon programa de totes 
aquelles persones que han estat esclavitzades des d’aquest punt de vista 
recuperar-les per la vida normal i intentar donar els instruments per sortir 
d’aquestes xarxes, no? 
 
Puc dir-te poca cosa més. Després també hem parlat de la proliferació, 
indiques el tema de la premsa i demés. Jo crec que en aquest sentit tots 
plegats hem de plantejar-nos com combatem aquesta xacra, a partir d’aquí, 
des de sancionar a l’usuari fins a... unir tota una sèrie de mecanismes per  
 
atacar les xarxes i les màfies, jo crec que hem de ser tots molt 
responsables i molt partícips de tot plegat.  
 
La Sra. Maria Rovira 
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La Maria Rovira. El desallotjament de la Resposta és un desallotjament que 
ve per ordre judicial, nosaltres en aquest sentit el que fem com Ajuntament, 
és posar-nos a disposició judicial per ajudar al que faci falta, però, és 
l’autoritat judicial la que pren la decisió d’ordenar un desallotjament, en 
aquest cas mossos d’esquadra o la policia judicial que pertoqui en el 
moment oportú als que porten a terme aquestes accions de desallotjament.  
 
No tinc res més a dir al respecte. És dir, jo crec que són processos prou 
complexes, on hi diversitat d’objectius o d’interessos, on hi ha sempre un 
propietari que reclama l’ús del seu espai, del que és propietari i hi ha una 
gent que l’utilitza i vol utilitzar-lo però, cal el permís del propietari i demés 
doncs, jo crec que en aquí hem de ser respectuosos amb els processos 
judicials i a partir d’aquí ja dic, jo no tinc res més a dir en aquest aspecte. 
 
Passeig de Gràcia. 
 
La veritat és que agafant el fet de la inversió que l’Ajuntament farà al 
passeig de Gràcia que són cinc milions d’euros, és veritat que són molts 
diners, amb cinc milions d’euros no fem tot el que dius, eh? ja t’ho dic, ja 
t’ho avanço. Has dit un reguitzell de coses i jo només et diria una cosa, és a 
dir,  
 

• cinc escoles bressol, cinc escoles bressol, ja són més de cinc milions 
d’euros, la posada en funcionament, encara són més;  

• un institut val depèn de la mida de l’ Institut, permet-te’m que ho 
digui així en pla tabula rasa de mitjana val entre cinc i sis milions 
d’euros, un institut. Val? depèn del tipus d’institut, n’hi ha altres...  

 
Veus: 
.... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
N’hi ha altres... com que ho coneixes perfectament, vull dir que a vegades 
quan expressem...  jo entenc el sentit del que dius i dir: “escolta, al passeig 
de Gràcia, no m’agrada el que s’està fent “. Bé, doncs, no només al passeig 
de Gràcia fem obres d’enllumenat i de millora tècnica, de fet el que farem al 
passeig  de Gràcia, és un seguit de millores que no només són al passeig de 
Gràcia sinó que serveixen per desenvolupar obres que seran, fins i tot es 
portaran a terme abans que les del passeig de Gràcia, com és el passeig de 
St. Joan.  
 
Canvis en la il·luminació de tota una part de l’Eixample, de la part de la 
Gran Via cap a baix, on tots els carrers de la zona canviaren la seva  
 
tipologia d’il·luminació, milloraran en eficiència d’il·luminació, serem més 
eficients.  
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En total dotze carrers del Districte entraran en aquest pla d’il·luminació, 
aproximadament, uns quatre – cinc milions d’euros, d’aquests que t’ho 
deies, per millorar l’eficiència d’il·luminació, per millorar les parts més 
fosques, per entendre’ns del Districte, jo mateix em vaig presentar a les 
eleccions dient que havíem de portar la llum a l’Eixample. És un dels 
problemes... són aquests lemes electorals però, que són veritat quan et 
passeges per algunes zones de barris del nostre Districte.  
 
Per tant, sé que davant d’una idea està bé identificar-la amb símbols i que a 
vegades la gent identifica els símbols del passeig de Gràcia amb moltes 
coses, no només el passeig de Gràcia del Districte de l’Eixample i nosaltres 
ho considerem d’aquesta manera. 
 
És a dir, nosaltres no focalitzem totes les nostres inversions d’aquest 2.013 
en el passeig de Gràcia, entre d’altres coses perquè la inversió que 
nosaltres hem tancat aquest any en el Districte, és la inversió més 
important que s’ha fet en els últims anys; són 53 milions d’euros directes, 
que es farà d’inversió i a la inversió al passeig de Gràcia no més en són 
cinc, vol dir que molts altres punts del Districte, es veuran beneficiats amb 
inversions molt importants.  
 
Sense anar més lluny St. Antoni; farem una inversió molt important, en 
allà, molt més important que la del passeig de Gràcia. Invertirem gairebé 
deu milions d’euros en allà, per desenvolupar un equipament de proximitat, 
de ciutadania, farem... per fomentar les arts escèniques amateurs, per 
treballar amb l’àmbit de la formació, traslladarem l’escola d’adults, etc, que 
al final els símbols estan molt bé, que nosaltres hem de tenir els nostres 
símbols, allò que ens mogui però, al final jo crec que hem de mirar amb 
tota la integritat de la situació, no? 
 
I amb el tema de Roger de Flor, una mica el que li deia al Lluís Ravell, és a 
dir, jo crec que hem de veure com es reestructuren els serveis sanitaris, 
veure realment, si això té un efecte real amb una reducció dels serveis als 
ciutadans; jo en aquests temes, si em permets prefereixo veure els serveis 
en funcionament i veure realment, si es produeix una catàstrofe, si la gent 
no rep serveis, si la gent s’ha d’esperar el doble de temps,  etc.  
 
En aquest sentit, esperem que es posi en funcionament aquesta 
reestructuració. No hi ha ni un metre quadrat d’equipament sanitari al 
Districte que no estigui en ús, no hi haurà tancament de res i per tant, en 
aquest sentit, si es produeix aquesta situació de reducció del servei i per 
tant, de mal servei, a nosaltres com a Districte en representació dels veïns 
anirem i parlarem també amb el Consorci Sanitari, amb els equipaments 
sanitaris si no presten el servei que han de prestar.  
 
 
A la Sra. Charo Martínez 
 



  

DISTRICTE DE L’EIXAMPLE 
Direcció de Serveis Generals 
Dept. de Serveis Jurídics - Secretaria  

30 

 

Hem intentat sempre ser seriosos i sincers. A vegades potser la percepció 
de la gent és lo contrari, però hem intentat sempre ser seriosos i sincers.  
 
Casa Burés. 
 
Hem parlat moltíssimes vegades. Tenim aquest procés, és un edifici que 
està en mans de la Generalitat, ho ha tret a subhasta i no ho ha volgut 
comprar ningú, per tant hem de veure ara com evoluciona tot plegat. 
Nosaltres estem observants en aquest tema, estem diguéssim, oberts a 
rebre les indicacions en el cas del propietari, primer de tot un propietari que 
ens va pagant el que ens deu de la venda d’aquest immoble. 
 
És a dir és un edifici que no és de l’Ajuntament, és de la Generalitat va 
satisfer amb les quantitats pactades, amb el Conveni de Compra – Venda, 
per tant, no podem fer més que això. I en el moment que la Generalitat 
cregui oportú parlar del que sigui, en parlarem però, més enllà d’això, no 
podem fer més coses. Hem de vigilar que l’edifici no generi cap tipus de 
perill, hem d’estar amatents, hem de requerir al propietari a la Generalitat 
que el mantingui en les mínimes condicions perquè no signifiqui un perill pel 
veïnat o pel que passi per allà i això, és el que farem més enllà d’això... 
quan vagin avançant esdeveniments anirem parlant. No hi ha cap tipus de 
problema, no? 
 
Tema de la prostitució xinesa.  
 
El que contestava jo crec que pot servir, hem fet més de vint-i-una 
actuacions d’inspecció, hem fet, hem col·laborat... pels cossos de seguretat 
del Cos Nacional de Policia, estaments judicials i demés per intentar lluitar 
contra aquest tipus de màfies en el Districte, és a dir vint-i-una actuacions, 
és veritat que proliferen; haurem de donar respostes en aquest sentit però, 
vint-i-una actuacions en el que portem d’any, doncs, és un seguit 
d’actuacions jo diria, considerables. 
 
Pisos turístics. 
 
Hem parlat sovint. És un tema, que és veritat que està en creixement, és 
un tema que està en creixement i és un tema que genera una certa alarma, 
és veritat; és veritat que com Ajuntament ens falta tenir una sèrie 
d’instruments, passa una mica com el tema d’aquests espais de consum de 
cànnabis, diferent òbviament, però aquí, en el tema dels pisos turístics, crec 
que anem una mica més avançats, en aquest sentit intentar tenir aquests 
instruments per poder actuar; el sistema és molt garantista, demanes un 
assabentat i ja està i a partir d’aquí el que pots fer és actuar sobre un 
permís, sobre una llicència donada per assabentat i com a molt pots retirar-
la. Aquest és el tema. 
 
 
I per tant, en base denúncia, etc, pots actuar-hi. Hem de millorar aquests 
mecanismes de control. És veritat que els principals interessats en que es 
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millori aquest control a part de nosaltres i els veïns són també els operadors 
que estan regulats, els operadors que tenen apartaments turístics en edificis 
sencers i tal i a aquests els interessa d’alguna manera que el negoci estigui 
ordenat i que no hi hagi intrusisme, que és el que es produeix en aquests 
moments en molts casos; nosaltres com a Ajuntament el que hem de fer és 
dotar-nos dels instruments per poder actuar en defensa dels interessos dels 
veïns. 
 
Passeig de St. Joan. 
 
Aquí baix hi ha l’exposició per entendre’ns de les diverses fases del passeig. 
La idea és que la fase de projecte executiu, un cop finalitzada al llarg del 
2.013, finals del 13 principis del 14, comencin les fases d’obra evidentment, 
cada una d’aquestes fases un cop s’hagi solucionat, diguéssim les 
al·legacions del projecte executiu, l’anirem aplicant allò amb progrés, 
anirem parlant tornant de l’estiu amb els diversos veïns de l’entorn, escoles, 
veïns, comunitats de veïns i demés per buscar aquesta complicitat, 
suggeriments i demés per aquest projecte.  
 
Transformadors. 
 
Certament, Transformadors tal i com el coneixem avui no serà el que... 
l’equipament que tindrem en allà, és a dir, l’equipament si es va tancar era 
per algun motiu, era perquè no reunia les condicions de tots els tipus, era 
un edifici que no podia estar obert al públic i al final es va decidir amb bon 
criteri tancar-ho i traslladar l’activitat del Consell de la Joventut de 
Barcelona en un altre Districte, en unes instal·lacions molt adequades i es 
va decidir tancar. 
 
Arrel dels pactes que hi ha hagut amb el tema del Pla d’inversions amb el 
partit popular, s’ha decidit tornar a posar... Aquesta inversió, és una 
inversió que per molt que es digui: “aquí podria anar-hi el CAP”, doncs, miri 
jo vaig estar la setmana passada visitant el CAP del passeig de St. Joan i 
vaig anar a l’extensió del CAP que està al carrer Marina, vaig visitar els dos 
espais. 
 
Vaig estar parlant també amb el Consorci Sanitari, respecte aquest tema i 
quan vam parlar de les condicions... primera l’Ajuntament ha ofert aquest 
espai més d’una vegada al Consorci Sanitari perquè pugui desenvolupar-hi 
un CAP en allà, en el passat ho hem fet i no fa gaires mesos també ho vam 
fer.  
 
L’altre cosa és i això també ho voldria deixar clar que la superfície a 
construir en aquets espai que és veritat que són números importants, són 
uns 1.600 – 1.700 metres, estan molt fraccionats en sis nivells. Cada planta 
té aproximadament uns 250 metres útils i per tant, estem parlant d’un  
 
espai que amb els paràmetres tècnics de qualitat que desenvolupen CAP’s 
no els hi encaixa. Quan els hi dius: “home, aquí podria anar un CAP”  i dius 
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les condicions tècniques que tens, l’espai que tens per poder fer aquest 
CAP, diuen: “no, no, si això no ens va bé, ens aniria bé entre 500 i 600 
metres per planta”. Llavors, sí podríem fer un equipament potent, no hi 
caben en allà. 
 
No estem bé en equipaments d’assistència sanitària, diguéssim de CAP’s, de 
centres de proximitat en edificis que tinguin verticalitat. En aquests 
moments hi ha un CAP en passeig Maragall que dóna servei a vàries zones 
de Barcelona que està en vertical i és un model que des del punt de vista de 
l’autoritat sanitària no requereix les condicions, no és el model que d’alguna 
manera volen desenvolupar. Tot i que van mostrar interès quan els vam 
explicar la situació i les condicions en les quals allà es podia desenvolupar 
aquesta construcció, primera suposo que tampoc tenen els diners per fer-ho 
però, és que a més a més no encaixa des del punt de vista de metres 
quadrats disponibles.  
 
En aquí hem d’acabar de desenvolupar un Pla Funcional, d’aquest 
equipament. La filosofia d’aquest equipament és la que sigui o pugui 
esdevenir un equipament que doni resposta  a diversos col·lectius, amb la 
visió aquesta, sempre inter generacional, perquè jo crec que és una mica 
cap a on hem de portar els equipaments, on hi hagi una col·laboració, on hi 
hagi un treball comú entre diversos col·lectius: gent gran, gent jove. 
 
Per tant, en aquest sentit buscar aquesta complicitat, més enllà d’això cal 
definir aquest Pla Funcional, cal veure com el posem en solfa, hi ha una 
bona voluntat per part de la garantia d’inversions i per tant, en els pròxims 
mesos en parlarem.  
 
Respecte als comentaris del Congrés Internacional que té referència, miri 
això és qüestió d’estudiar molt i  millorar el nivell d’idiomes de tothom. No 
tinc tampoc gaire més a dir.  És responsabilitat de tothom, no només dels 
que ens dediquem a la política, sinó de tothom.  
 
Sr. Josep María Puig 
 
Em pregunta número de tècnics, número de professionals, professions 
d’aquests tècnics, tipologies. M’ha agafat en fora de joc.  
 
Sr. Josep María Puig: 
..... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Sí, hi ha més de quatre tècnics, tenim diguéssim sense mirar la relació de 
llocs de treball, eh!; li puc dir que tenim qualificacions diverses, tenim des 
d’enginyers, enginyers superiors, tècnics, arquitectes i advocats, lletrats, 
tenim diverses professions i especialitats.  
 
Sr. Josep María Puig: 
..... 
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Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Bé, doncs, hi ha de tot suposo; però, en qualsevol cas, el nivell professional 
de cada o la qualificació professional de cada tècnic també estarà en funció 
de la seva competència i per tant hi hauran enginyers o arquitectes que 
tindran una competència determinada de signar o de validar un determinat 
nombre de projectes o de propostes, n’hi hauran d’altres que només 
notificaren, n’hi hauran d’altres que visitaren una obra, etc.  
 
Hi ha diverses feines i en tot cas el nombre més de quatres segur. Ja li puc 
garantir, el nombre no li puc dir. No ho sé. Ja li comentaré. Diuen 43, 
doncs, suposo al Districte de l’Eixample; per tant, ja m’avanço en aquesta 
informació.  
 
Sr. Tamel de Pablos 
 
Si li serveix, jo li demano disculpes però, el que sí que és important, hi ha 
dues coses que vostè indicava: 
 
La primera és aquesta situació que vostè indica d’aquest negoci familiar i 
demés, en parlem. 
 
L’altre és el Cicle de Cultura de la Pau, que vostè va liderar. En aquí 
necessitem una cosa, dificilment el podrem si no ens presenta una factura 
per l’activitat feta, que això és lo que normalment fem a tot arreu.  
 
Sr. Tamel de Pablos: 
.... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Li dic perquè si no, no sabem. Això, és una qüestió lògica que quan t’ho fas 
una activitat i demanes una subvenció, has de justificar aquesta... 
 
Sr. Tamel de Pablos: 
.... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Si...  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Si us plau, després tindrà un altre torn.  
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Correcte. I per tant, en funció d’això... sembla ser que fa uns dies, se’l va 
convocar a una reunió no va poder venir, etc.. 
 
Jo crec que, en aquest tema que és una qüestió molt directe, és  a dir tenim 
uns requeriments, uns requisits que s’han de complir; si qualsevol entitat 
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que presenta una subvenció qualsevol;  és a dir: “vull demanar uns diners 
per fer una activitat determinada, soc una associació, soc una fundació, el 
que sigui... vull fer una activitat”... la faig i després passo el justificant per 
poder cobrar la subvenció, això és aquí i a tot arreu.  
 
Per tant, en funció que es rebi aquesta justificació realment, el Districte com 
ho fa amb les gairebé 1.500 entitats que demanen subvencions a nivell de 
Districte, farem el que fem amb tothom que és justificar de manera 
justificació i comprovar la justificació. Res més.  
 
Respecte a l’altre tema.  
 
Jo em comprometo a analitzar una mica el cas, la situació a veure 
exactament, que és el que ha passat? Crec que alguns temes que vostè 
indica no són competència municipal; crec o intueixo que tenen a veure 
amb altres elements i amb altres factors; pel que he sentit a la seva 
intervenció indica un tema molt complicat, molt complicat i a partir d’aquí 
em comprometo a mirar-me tot la documentació que nosaltres puguem 
tenir, mirar de... nosaltres no tenim cap ànim més enllà de treure l’entrellat 
del que passa i per tant, doncs, en aquest sentit com a Districte donarem 
també... intentarem donar-li  una resposta satisfactòria.  
 
Segurament, no ens en sortirem també li dic, perquè aquestes coses a 
vegades no sempre tenen solució amb el que l’altre persona vol però, 
posarem llum en aquest tema.  
 
La Sra. Elisa Jiménez 
 
Bé, diu dos mesos. L’ordre de moviment dels equips d’aire condicionat està 
fet, és qüestió de dies entenc, perquè es porti a terme. Ja he parlat abans 
d’altres processos que de vegades tot plegat és un pèl lent, un cop està 
donada l’ordre, si el propietari o el responsable dels aires condicionats no ho 
fan, nosaltres el requerirem i farem que ho faci i si no és capaç de fer-ho ho 
farem nosaltres de forma subsidiària, ho farem i li passarem la factura en el 
propietari, no a vostè.  
 
Sra. Elisa Jiménez: 
... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
No veinte años, no. M’ha dit que porta dos mesos amb el...   
 
Sra. Elisa Jiménez: 
... 
 
 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
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Por favor  
 
Sra. Elisa Jiménez: 
... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Jo ho conec perquè hem parlat algunes vegades i per tant, diguéssim que 
porta aquestes setmanes des de que s’ha emès la instrucció que s’han de 
moure aquests aires condicionats, vetllarem perquè això sigui així i si no és 
així ja li dic ho farem de forma subsidiària.  
 
I al Sr. Carlos Ballart 
 
Mirarem aquesta zona Diagonal – Glòries. Aquesta situació que vostè indica 
deixi’m que ho comprovi perquè jo també he passat per allà bastants 
vegades, durant bastants anys de la meva vida he viscut molt a prop d’allà i 
per tant, ho comprovaré si ha hagut en els últims temps un increment molt 
important que vostè diu, d’aquest tipus d’activitats.  
 
Sr. Carlos Ballart: 
... 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Si us plau, després tindrà un segon torn.  
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Ja he conegut altres zones del Districte, estic ara recordant el Parc de 
l’Estació del Nord, on va haver-hi una època on va proliferar moltíssim 
aquest tipus d’activitat i avui per avui si vostè es mou per aquella zona s’ha 
reduït moltíssim. És veritat que eliminar-ho és molt complexe, hem 
d’intentar d’alguna manera, agafant el doble discurs o el discurs que s’ha fet 
abans. 
 
Jo crec que és una doble vessant, és a dir, s’ha de donar resposta des del 
punt de vista de garantir que aquestes persones puguin tenir una sortida i 
jo crec que aquesta és una feina que com Ajuntament hem de poder fer i 
per l’altre intentar garantir que en l’espai públic aquest tipus d’activitat que 
per altre banda no estan permeses es puguin controlar més.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Passaríem ara ja al segon torn. Sra. Anna Bou, si vol afegir alguna 
cosa més. Si? Doncs, si us plau vagi al faristol.  
 
Sra. Anna Bou: 
Moltes gràcies i seré molt breu, molt breu. Quan vostè ha dit que buscarà 
qui organitza aquestes festes extraoficials de dissabtes de soroll, investigui 
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l’Ajuntament i faci el que tingui que fer, però, jo li dic que surt de 
l’associació de veïns. 
 
Després si us plau, agrairia que es controlés el compliment del programa, 
perquè ara justament, del que em queixo és d’aquest excés incontrolat que 
no ens deixa viure, és una tortura.  
 
Després, em pregunto per què no actua la guàrdia urbana, quan es 
denuncia un soroll tan exagerat com és una tabalada a les tres de la 
matinada i em consta que els veïns van trucar. Molt veïns. 
 
Per acabar ja amb aquest tema, agrairia de debò que es fes una prova de 
so, perquè la plaça de l’avinguda Mistral, als voltants de l’Alguer, sembla 
feta pels grecs, té una sonoritat que és exagerada. 
 
Veus: 
... 
 
Sra. Anna Bou: 
Pels grecs, sí.  
 
Veus: 
... 
 
Sra. Anna Bou: 
Sí. De debò, de debò, que no ens ho estem inventat, si algú passa amb un 
carret, una maleta amb rodes, sé que algú passa amb una maleta amb 
rodes, sento les converses, imaginin-se si us plau el què és els timbals que 
sembla ben bé el Timbaler del Bruc, sembla que ens envaeixin.  
 
I ja està. Moltíssimes gràcies per atendre’m.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé, la Sra. Lali Torrent, si vol afegir alguna cosa més. També? 
 
Sra. Laly Torrent: 
Sí. és que bé, em centraré en el local esquerra l’altre local del Kentucky és 
un tema a part, del que avui no venia precisament a parlar. 
 
M’ha comentat que l’ordre es compliria el 28 d’agost i que havia estat 
notificada, en quins dels expedients? És que jo he parlat de tres expedients 
en el mateix local; no de tres expedients oberts en aquesta comunitat... 
 
 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
..... 
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Sra. Laly Torrent: 
Val. que és l’últim. Que és el de la suspensió del juliol, és que jo he estat 
aquest matí mirant l’expedient i no hi havia la comunicació conforme s’havia 
notificat. Està feta?  
 
I aleshores, si hi ha aquest ordre de suspensió immediata, jo entenc que les 
obres tenen que parar, independentment que tinguin el període 
d’al·legacions i tot això.  Si continuen fent el que van fer en la primera 
suspensió, no va estar notificada, però, d’alguna manera per guàrdia 
urbana sí, que van acabar tota la planta baixa.  
 
Si fan la mateixa operació en el soterrani, ens podem trobar amb una 
afecció  més important d’estructura de la que pugui haver-hi actualment, 
per la qual cosa entenc que lo que es tindria és que suspendre aquesta obra 
amb el precinte del local, perquè estan treballant en el soterrani a porta 
tancada i ells que presentin les al·legacions i segueixi el procés i si s’ha 
d’aixecar aquesta suspensió que s’aixequi però, que sigui immediat com diu 
la pròpia resolució. 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. El Sr. Daniel Jiménez.  
 
Sr. Daniel Jiménez: 
Gràcies. Només reiterar això, l’ordre de suspensió és provisional immediata 
i fins i tot hi ha un requeriment a la guàrdia urbana que prengui les 
mesures per fer-la complir i per tant, toca després de la suspensió legalitzar 
si toca legalitzar aquestes obres. Només era això. 
 
Gràcies.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Sr. Salvador Escofet 
 
Sr. Salvador Escofet: 
Bé. Satisfet de saber que hi ha alguna comissió que està intentant de 
treballar amb això.  
 
Una reflexió; aquí hem parlat, han sortit moltes qüestions en que hi ha 
hagut un problema i s’estan intentant posar solucions amb la dificultat que 
això té per part que les accions a vegades no es poden fer amb la 
promptitud que es voldria, es fan inspeccions, ha parlat de 21 en un tipus 
de local, una en concret fa dos mesos i amb un resultats bastant dubtosos. 
 
 
Jo ho dic perquè potser el que hauríem d’intentar és això, que ja no es 
pogués introduir aquí, hi ha espais a tota la ciutat concretament, el Club 
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que volia posar-se a casa nostra, té un local bastant ampli de no sé quants 
metres quadrats, una nau a Poble Nou.  
 
És a dir, intentar que això es posi en altres espais i llavors ja no haurem 
d’actuar després amb denúncies i amb intervencions que per cert, vostè ha 
dit que hi ha tres locals aquí, és el que ens va confirmar el tècnic d’aquí de 
l’Ajuntament, del Districte i també ens va dir que s’estaven rebent 
denúncies per part del veïnat per tot lo que comporta a la gent  quan entra, 
surt, etc.  
 
Només això.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Sr. Rabell.  
 
Sr. Lluís Rabell: 
Sí, molt breu una cosa i sense ànim d’encetar una polèmica que no toca 
col·lateral i una mica per al·lusions.  
 
Sobre el tema del soroll a les Festes Majors, els que organitzem Festes 
Majors sabem que no és fàcil trobar l’equilibri i quan fem un programa de 
Festa Major sovint alguns actes els calculem, vull dir els mesurem en funció 
de l’impacte o de com el veïnat pot rebre’ls. També, aquest, jo crec que el 
senyor regidor ha respost molt correctament i amb seny i que es tracta 
d’anar trampejant i anar buscant aquests equilibris.  
 
Sense ànim de polèmiques si que els hi voldria dir que tonteries, en fem 
tots, totes les associacions i tots els éssers humans però, sí que li puc dir 
que l’associació dels nostres veïns, perquè sóc de l’Esquerra de l’Eixample i 
amic de St. Antoni, és una associació que pot ser no ha gestionat bé un fet 
o un altre, amb això no entro a discutir-ho però, sí li puc garantir que és 
una entitat veïnal que té més de 40 anys d’història treballant pel veïnat. 
 
Jo com a president de la FAVB, puc recordar que és una de les entitats 
cabdal en la construcció de la Federació d’entitats veïnals de Barcelona.  
 
Hem compartit moltes coses i moltes aventures com la defensa per exemple 
de Golferichs amb els companys de St. Antoni. Recordo que fa unes poques 
setmanes, encara tenien un paper destacat en un esforç veïnal de recollida 
d’aliments en accions solidàries, és una entitat que sí que es preocupa dels 
veïns, més enllà que tal o qual cosa pugui ser discutible.  
 
Però, jo puc entendre el rebuig d’algú vers l’associació de veïns però, 
deixeu-me trencar una llança en favor del companys de St. Antoni que és  
 
 
una entitat veïnal, realment compromesa amb el benestar i amb el progrés 
del seu veïnat.  
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President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Bé, següent paraula Sra. Maria Rovira.  
 
Sra. Maria Rovira: 
En primer lloc he estat revisant ara amb el mòbil, és el que té tenir Internet 
al mòbil al Reglament de Participació del Districte i en cap lloc hem vist que 
posi que una organització política no pot parlar. 
 
I d’altre banda, també dir que nosaltres, bé jo com a Maria i com Ocupa 
Eixample, sí que havia parlat, havia parlat en altres ocasions en aquest 
ordre i mai se m’havia dit que no.  
 
Aleshores, que ens agradaria que també ens fessin arribar o per escrit o 
d’alguna manera el per què no podem parlar? On ho posa el Reglament de 
Participació Ciutadana per què no podem parlar? 
 
Respecte a les coses que he comentat abans, pel que fa al casal de Joves la 
Resposta. He preguntat que quin espai té assignat al Districte per les joves 
d’aquest barri, entenen que la Resposta cobria unes necessitats per les 
joves del barri i això no se m’ha contestat. 
 
Després pel que fa al passeig de Gràcia, sí suposem que ens hem equivocat 
en els càlculs i ho hem volgut ridiculitzar una mica, no? si aquests càlculs 
són incorrectes igualment, entenem que és una qüestió de prioritats del 
Districte de l’Eixample i de l’Ajuntament de Barcelona, vull dir és...  
 

• falten places d’escola bressol,  
• falta habitatge social,  
• falta l’IES Angeleta Ferrer des del 1.994.  

 
Aleshores , entenem que és una qüestió de prioritats, en que invertim 
aquests diners i em sembla molt bé que s’inverteixin diners amb altres 
coses i això és el que ha de fer però, això no justifica que no pugui estar en 
contra d’una remodelació que ara entenc que és innecessària i que no 
cobreix les necessitats de la majoria de la gent treballadora d’aquest 
Districte.  
 
I paral·lelament, pel que fa al CAP Roger de Flor, sincerament, em sembla 
un atac a la meva intel·ligència particularment, dir que una reducció de 
serveis és una reduirà les llistes d’espera, vull dir, no ho sé, no cal ser molt 
espavilat per veure que serà complicat de quallar aquestes dues coses. I 
dir: “esperarem a veure què passa” també em sembla una mica 
desagradable per part de la gent que patirà aquestes retallades en la seva 
pròpia pell.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
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Molt bé. La Sra. Charo Martínez. 
 
Sra. Charo Martínez: 
A veure de manera molt breu. La qüestió dels Transformadors 
indiscutiblement, nosaltres aquests dies hem parlat moltíssim amb la gent 
gran i de la Dreta de l’Eixample Sud; si la gent gran que és moltíssima de la 
Dreta de l’Eixample Sud, es troba amb un CAP al carrer Marina, ja estan 
començant a demanar signatures, és a dir no poden desplaçar-se al carrer 
Marina, no poden, eh? 
 
Per un altre banda, Transformadors també haurien de tenir en compte que 
la quantitat enorme de gent gran que hi ha al barri, els veiem ara que ve 
l’estiu, que ha arribat l’estiu i la calor, passejant amb els carrets, etc, dels 
geriàtrics asseguts als bars del passeig de St. Joan. Fa molt mal efecte, fa 
molta pena per tant, necessitarien que els Transformadors, insistim en 
aquest punt tinguessin un espai important per la gent gran.  
 
I una referència petita als pisos turístics, només dir que al passeig de St. 
Joan 32, hi ha un pis turístic amb quinze – divuit joves, estic totalment 
d’acord que els joves tenen dret a passar les vacances, etc. Però, a passeig 
de St. Joan, 32 en un mes i mig, s’ha espatllat tres vegades l’ascensor, 
això, és continu, continu. 
 
Per tant, l’administració hauria de tenir present aquesta normativa sé que 
s’està treballant però, que no es deixi si us plau.  
 
Gràcies.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé. Següent paraula el Sr. Josep María Puig, que crec que ha marxat. 
Sr. Daniel de Pablos si vol afegir alguna cosa més? 
 
Sr. Tamel de Pablos: 
Quería saber para el tema de ciclo, con quien tendría que hablar? Porque el 
tema es que no se trata de presentar una factura, el tema es que era un 
tema de colaboración y bueno... era colaborar a cambio de que el centro 
editara una revista y una serie de cosas y era colaboración, o sea no se 
quería dinero, entonces  
 

o ¿qué se puede hacer? 
 
Yo no sé con quién debería hablar o se presenta a nivel de subvención y 
entonces lo que en principio habíamos pactado que hiciera el centro…. 
 

o ¿qué es lo que se puede hacer? 
 
Y luego, respecto al otro tema me gustaría aportar documentación porque 
lógicamente aquí la responsabilidad… es un tema que es… queda muy mal 
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así decirlo pero, es un complot, así de claro. Por una serie de intereses 
económicos y bueno entonces… a mi me gustaría aportar pruebas. 
 
Por ejemplo, un vecino que es abogado, gracias a esta persona pude 
acceder a mi casa, molestando a otro vecino que es juez. Tuvimos por 
acceso al patio, entonces iba como abogado y entonces gracias a esta 
persona pude acceder a mi casa y había un individuo allí que me robo 
absolutamente todo, o sea y con toda la cara del mundo decía que tenía 
autorización allí para hacer lo que quisiera y tal y entonces bueno.. 
 
Esto está relacionado con la instrucción de la pensión, del hostal que ya en 
los años 90, hubo falsificación de firma, luego se ha hecho en el 2.001 y 
bueno, hay una mala intención constante y eso se tiene que investigar y 
desde luego claro…  
 
¿Se puede aportar documentación ahora o se hace a través de….? 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Sí, si, la puede dejar aquí. Molt bé. Següent paraula Sra. Elisa Jiménez. 
 
Sra. Elisa Jiménez: 
Bueno, yo le pido por favor que mi caso sea lo antes posible porque yo no 
paro de llamar a ustedes y no se me coge el teléfono. Yo he hablado con 
una Eulalia, me pasa con su jefe, su jefe nunca me coge el teléfono. Llevo 
dos meses y veintitrés días, continuamente llamando. Mi casa es un horno. 
Me tengo que ir de mi casa a pasear por ahí porque es insoportable.  
 
Gracias, por favor lo antes posible.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Sr. Carlos Ballart 
 
Sr. Carlos Ballart: 
Sí, bé per acabar, només agrair la seva voluntat d’estudiar el cas. Si més no 
sembla sorprenent perquè hi passen diàriament agents de policia, cotxes i 
es nota, se sap diferenciar entre un simple ciutadà i algú que està exercint 
la prostitució.  
 
Res més, això. Moltes gràcies.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Ara ja per finalitzar l’Audiència Pública el regidor contestarà al segon torn.  
 
 
Només dir a la Maria Rovira que a l’Audiència Pública parlen els ciutadans i 
veïns de l’Eixample o de Barcelona, tothom que vulgui i les associacions i 
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els partits polítics parlen al Plenari que és l’òrgan competent i pels partits 
que tenen representació aquí al Districte de l’Eixample. 
 
Sra. Maria Rovira: 
.... 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
No, no s’està matant a ningú, vostè ha pogut exercir el seu dret i parlar tot 
el que hagi volgut dir i a més no se li ha tret ni un minut de temps, si ha 
volgut dir lo que sigui, ho ha pogut fer.  
 
Sra. Maria Rovira: 
.... 
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
No, no ha canviat ara, és una qüestió també de sentit comú, els partits 
polítics parlen al Plenari i els veïns i les associacions parlen a l’Audiència 
Pública.  
 
I ara contesta el Regidor.  
 
Moltes gràcies. 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Molt ràpid. No esperem... també les volia contestar amb elles però, ja tenen 
prou suposo. Això també forma part del terme democràtic.  
 
A veure, la Sra. Anna Bou 
 
Mirarem el tema de la sonoritat d’aquesta plaça i d’aquesta zona de 
l’avinguda Mistral, donat que és una zona que també alternativament, quan 
hi ha la Festa Major, molt a prop d’allà també es posa l’envelat que puja i 
baixa i també 
 
Sra. Anna Bou: 
.... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Correcte, sí, sí evidentment... però, en qualsevol cas es va decidir en el seu 
moment que no sempre es posaria en el mateix lloc per intentar reduir 
l’impacte, que no fos constantment i veient una mica... jo crec que el que 
va dissenyar l’avinguda Mistral no ha va fer pensant en un teatre grec, 
però, bé, en qualsevol cas mirarem a veure com podem fer-ho?  
 
 
I després, tot el tema de la comprovació d’aquesta activitat, no sé si il·legal 
o al·legal o el que no compleix els requeriments pactats amb el Districte ho 
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parlarem amb la gent que pot haver desenvolupat aquesta activitat i jo crec 
que és molt important que les regles del joc siguin claress. 
 
És a dir, li dic a vostè com a veïna, nosaltres amb l’altre part que és el que 
organitza les Festes Majors, han d’haver unes normes clares, jo crec que si 
hi ha unes normes clares i tothom coneix i reconeix aquestes normes s’han 
de cenyir en aquestes normes i espai i no fer-ho en aquest àmbit obliga a 
coses que l’administració tampoc vol fer, és a dir l’administració no vol 
actuar de manera contundent i tal però, sí que és veritat que ens obliga a 
fer-ho si es salten aquestes normes pactades.  
 
La Sra. Laly Torrent 
 
Dir-li que per una banda quan hi ha una suspensió d’alguna obra, en el 
procés que fins que acaba fent-se efectiva la suspensió, si en aquest procés 
hi ha risc constatable que l’edifici pugui tenir una problemàtica que pugui 
perjudicar de manera clara, que posi en risc a l’edifici, immediatament, 
immediatament. Es a dir, un cop els tècnics constaten, és que aquí 
l’estabilitat de l’edifici corre risc, s’està movent, està... és immediat. 
 
Però, és un criteri tècnic, no és una sensació, ni una percepció, és un criteri 
tècnic.  
 
Per altre banda, el procés és el que és i per tant, si el 28 això, s’ha anat 
tancant cada un dels passos es precintarà l’activitat i es tancarà. Després si 
vol parlem, perquè sinó al final,... no hi tinc cap inconvenient en parlar el 
temps que consideri oportú. 
 
El Sr. Salvador Escofet  
 
Ja ha marxat i per tant.... bàsicament era posar de manifest que moltes 
vegades els problemes van sempre davant de les normes i són els 
problemes els que ens fan adaptar totes els nostres mecanismes de 
resposta i ho és en aquest cas, ho és en el tema dels apartaments turístics; 
és  a dir, la problemàtica sempre evoluciona més ràpid que nosaltres 
darrera amb la normativa per donar-li resposta i per tant sempre hi ha 
períodes en els quals el ciutadà pot sentir-se fins a cert punt no protegit per 
la norma, per la norma sempre va darrera.  
 
Per tant, en aquest sentit constatar el fet que quan apareix un element nou, 
com administració ens hem d’adaptar per donar aquesta resposta 
d’adaptació però no pot ser molt ràpida perquè ha de ser basada en certs 
estàndards de garantia i això fa provoca això.  
 
 
 
 
Al Sr. Lluís Rabell 
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Evidentment, nosaltres amb l’associació de veïns, com que tots els que 
organitzen les Festes Majors, jo crec que el tema no està en l’àmbit de la 
Festa Major, en Festa Major, la gent assumeix que són uns dies a l’any, que 
és molest, no tothom gaudeix de festa, és una festa molt intensa Lluís. La 
de l’Esquerra de l’Eixample, però, la de St. Antoni molt intensa i per tant, 
tothom aquí fa una feina, s’hi posa tothom... vol que llueixi.  
 
Quan afegim moltes més activitats, perquè és veritat tots els caps de 
setmana del mes de juny, tot això, ho hem de fer molt bé; perquè si no al 
final el què fem és emprenyar la gent, perquè no tothom és tabaler i els que 
coneixem o podem conèixer la cultura popular sabem que allò que fa més 
soroll és el que més ens agrada i per tant, hem de ser conscients de trobar 
aquest punt mig, perquè no tothom és tabaler, no tothom... hem de 
garantir aquest equilibri.  
 
I l’associació de veïns evidentment, és una entitat de solvència contrastada.  
  
La Sra. Maria Rovira 
 
Ha marxat. Però, també li volia dir un parell de coses, perquè m’havia 
demanat un tema que és veritat que no li havia contestat, en referència als 
equipaments juvenils però, no li interessava la meva resposta i suposo que 
ja ha fet el que volia fer i ja està. No cal incidir-hi.  
 
La Sra. Charo Martínez 
 
Parlava que... en compte a vegades amb el que diem, és a dir, fa mal efecte 
gent gran als bars. Jo crec que passeig de St. Joan és un espai perquè 
tothom en gaudeixi. Val?  
 
Sra. Charo Martínez: 
.... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Escolta Charo, jo entenc el que vols dir però simplement la forma 
d’expressar les coses a vegades és allò, la gent escolta’m menys mal que 
tenim un espai en el qual la gent pugui gaudir i pugui prendre el sol, estar 
acompanyat i és un espai que ha canviat molt i que és molt amable i tot 
plegat. 
 
Altre cosa és que haguem de tenir més equipaments per la gent gran, ei!, 
no com aparcaments perquè jo tampoc hi crec en tot això, jo crec que hem 
de ser conscients que la gent que es fa gran ara, és diferent a la gent gran 
que es feia gran fa cent anys i el tipus de... 
 
 
 
Si, són gent molt activa, la gent que es fa gran és gent que ha estat molt 
activa, segur que té inquietuds i tot plegat i aquí hem de fer allò de 
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l’envelliment actiu i hem de fer espais diferents conceptualment, diferents 
als espais que pot ser ens podíem imaginar deu anys enredera o vint i per 
tant, hem de fer espais on l’activitat sigui primordial, activitats de tot tipus i 
també de fet gent que vol aportar a la societat i que pot aportar molt. 
 
Per tant, el com hem de tractar des de l’administració municipal els espais i 
les oportunitats que els hi podem oferir a la gent de més de 65 anys per 
entendre’ns és un repte també per nosaltres però, sempre des del respecte, 
sempre des de la proactivitat, sempre des de l’envelliment actiu. Des del 
Districte fem coses d’aquestes i tenim convenis amb la Universitat de 
Barcelona, amb la gent de pedagogia per fer activitats conjuntes no per la 
gent gran, sinó pels voluntaris de la gent gran perquè puguin fer activitats 
amb gruix i altres amb temes de música, en temes de... 
 
Jo crec que hem d’anar cap aquí i és veritat necessitem més espais, hem de 
fer més espais i a la zona on tu dius encara més, no? és una zona que té un 
cert dèficit d’espais, Transformadors pot ajudar i altres equipaments que 
puguem desenvolupar també.  
 
El tema del passeig de St. Joan, 32, ho mirarem, sempre estem una mica 
en el mateix escenari, és a dir: denúncia – actuació; en base amb això sí hi 
ha alguna actuació, molèstia als veïns, normalment el que succeeix és que 
si aquest tipus d’activitat no és legal, això genera unes dificultats afegides a 
la comunitat per controlar el desgast de la mateixa finca, l’ús de la mateixa 
finca i aquí tots plegats hem de posar-hi, hem de ser capaços de fer 
denúncia, hem de veure què passa?  
 
Les molèsties de vegades poden ser de gent que visqui en un pis i no 
estigui en un apartament turístic, si viu en un lloc que genera molèsties... 
imaginat si és un lloc que fa d’apartament turístic encobert. Per tant, ho 
mirem, passeig de St. Joan, nombre 32.  
 
El Sr. Tamel de Pablos 
 
Miri, aquesta setmana passada em sembla o l’altre, tenia vostè a l’agenda a  
la tècnica de cultura, en tot cas és igual, el tornaren a trucar... no s’amoini, 
el tornaren a trucar i el citaren per valorar quin és el tema, tenim... 
segurament tindrem la dificulta que haurem de veure com això es justifica 
però, més enllà. 
 
I l’altre tema, ja li he dit que és un tema molt complicat, prefereixo que en 
un marc pot ser més íntim o personal, no cal... que puguem parlar amb tota 
tranquil·litat perquè aquí es barregen temes jo diria que ens depassen al 
menys a mi em depassen però, molt.  
 
 
 
La Sra. Elisa Jiménez 
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Mirarem, a veure què passa amb aquest tema. Ja li he dit abans, si no ho 
fan ho farem nosaltres apareixerem en allà... ja li direm el dia o bé el dia 
que hem comprovat que això s’ha fet o bé el dia que nosaltres passarem a 
un tema de subsidiarietat i passarem a fer-ho. D’acord? Ja li avisarem, no 
s’amoïni que li avisarem de quan això es faci efectiu.  
 
Sra. Elisa Jiménez: 
... 
 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Haurem de veure-ho, si suposo que sí.  
 
Sra. Elisa Jiménez: 
... 
Regidor del districte de l'Eixample, Senyor Gerard Ardanuy i Mata: 
Molt bé.  
 
Sr. Carlos Ballart 
 
I agrair els comentaris, nosaltres prenem nota a veure com podem actuar 
des d’aquesta doble vessant que li he dit abans; és a dir, veure realment 
quin tipus de problemàtica concreta hi ha allà, quines persones estan allà i 
veure si des dels dispositius que tenim podem actuar des del punt de vista 
de control de l’espai públic i per altre també ajudar que aquestes persones 
puguin sortir d’aquesta situació.  
 
President del districte de l'Eixample, Senyor Eduardo Bolaños 
Rodríguez: 
Molt bé moltes gràcies i molt bona nit a tothom.  
 
El president dóna per finalitzada l’Audiència Pública quasi dues hores més 
tard del seu inici, agraeix l’assistència i participació de tothom i s’acomiada 
de tots els assistents.  


